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معاون عمران شهری شهردار اصفهان خبر داد:

پیشرفت ۹۰ درصدی سالن اجلاس سران اصفهان

Why Are Fried Foods Bad For You?
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مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد کشاورزی استان مطرح کرد:

تولید سالانه ۶۰ میلیون تخم چشم زده ماهی قزل آلا در اصفهان
6

یکــی از راه های موفقیت و خوشــبختی، مشــورت  
ــرانجام  ــه س ــیدن ب ــرای رس ــان، ب ــت. انس اس
ــد خودرأی  ــاج دارد و نبای مقصود، به مشــاوره احتی
ــه  ــیدن ب ــرای رس ــه ب ــی ک ــد. او درراه های باش
اهدافــش انتخــاب می کنــد و نمی دانــد کــدام راه 
بهتر اســت، باید مشــورت نماید و ســپس بهترین 
ــه یــک راه،  ــد. انتخــاب ناآگاهان راه را انتخــاب کن
ــب  ــی را نصی ــواری دارد و بدبخت ــای ناگ پیامده
ــورت  ــا مش ــی ب ــد. ول ــودرأی می نمای ــان خ انس
ــا افــراد واجــد شــرایط از علــم، آگاهــی، خــرد و  ب
ــن  ــه دیگــران اســتفاده می نماییــم و بهتری تجرب
راه را جهــت رســیدن بــه هــدف خویــش انتخاب 
ــبختی  ــت و خوش ــرانجام موفقی ــه س ــرده و ب ک
نائــل خواهیم شــد. رســول گرامــی اســام )ص( 
ــطٌّ  ــد ق ــقی عب ــا تسَ ــت: »م ــوده اس ــن فرم چنی

بمَِشــوِرَهٍ مــا سَــعَدَ باِســتغِناء بِــرَأیٍ«. »هیچ کس 
از مشــورت بدبخت نشــد و از خودرأی خوشــبخت 
ــن  ــر چنی ــاری دیگ ــرت در گفت ــد«. آن حض نش
ــدَ  ــرُؤٌ بعَ ــک ام ــن یَهلِ ــت: »لَ ــوده اس ــان فرم بی
ــد از مشــورت هــاک  مَشــوَرَهٍ«؛ »هیچ کــس بع
ــن  ــت را از بی ــن، مشــورت هاک نشــود«. بنابرای
می بــرد، و ســعادت و خوشــبختی را بــه مــا ارزانی 
ــر  ــاً متذک ــه قب ــور ک ــرا همان ط ــی دارد. زی م
شــدیم، از علــم، آگاهــی، تجربــه، خــرد و زیرکــی 
ــتفاده  ــاد اس ــورد اعتم ــرایط و م ــد ش ــراد واج اف
ــیم. از  ــش می رس ــه مقصــود خوی ــم و ب می نمایی
بــاب مثــال؛ مــا چندیــن راه را بــرای رســیدن بــه 
ــه  ــه ب ــک راه را ک ــم و ی ــدف، انتخــاب نموده ای ه
ــر اســت، جهــت حرکــت  نظــر خودمــان اصلی ت
درراه مقصــود بهتــر دانســته ایم. حــال از دو حــال 

ــا  ــتیم و ی ــودرأی هس ــا خ ــا م ــت ی ــارج نیس خ
بــه مشــورت می پردازیــم. پــس از چنــد روز، 
تصمیــم بــه مشــورت می گیریــم و شــخصی که 
دارای شــرایط مشــورت کــردن اســت را انتخــاب 
ــم و او  ــاوره می پردازی ــه مش ــا او ب ــم و ب می کنی
چنیــن می گویــد: »اتفاقــاً ایــن راه را من دو ســال 
پیــش بــرای رســیدن بــه هدفــی برگزیــده بــودم 
ولی بــه ایــن دلایــل، ضــرر هنگفتــی گریبانــم را 
گرفــت و ایــن راه مــا را بــه نتیجــه نمی رســاند«. 
درنتیجــه مــا بــا یــک مشــورت چنددقیقــه ای بــا 
ــی  ــی و بدبخت ــاد از ناکام ــورد اعتم ــرد م ــک ف ی
نجــات می یابیــم و یــک راه عالــیِ دیگــر را بــرای 
ــاب  ــبختی انتخ ــت و خوش ــه موفقی ــیدن ب رس

می نماییــم.
نویسنده و محقق

محمدرضا رجایی
سرمقالـــه
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مشورت، راه رسیدن به موفقیت و خوشبختی
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رییس مرکز مطالعات راهبردی ارتش:

دشمن از گرایش زنان اروپایی به اسلام 
واهمه دارد

فراز و نشیب های یک نهضت که ملی بود؛

 حرکت به سمت
متاهل شدن مجردها!

برنج در پیچ و تاب قیمت و رکود قل می خورد:

 مصرف کننده نگران
و تولید کننده حیران
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چهره روز

 معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی
در جمع رییسان و نمایندگان تشکل های کارگری استان:

 سه جانبه گرایی برای توازن
 در روابط کارگر و کارفرما

6در دولت سیزدهم اجرایی شد

منبع: ایرنا

 آگهى مزایده  
شهردارى خمینى شــهر در نظر دارد تبلیغات بر روى سایبان و اتوبوس هاى ســازمان حمل و نقل ثبت به شماره 

5001093298000020 مورخه 1401/8/12 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید.
*کلیه مراحل برگزارى فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایى پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
*متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى (به صورت برخط) 

براى کلیه صاحبان امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند. 
مواعد زمانى:

مهلت بازدید فراخوان: 1401/8/23 تاریخ انتشار فراخوان: 1401/8/14    
زمان بازگشایى پاکت ها: 1401/9/7 مهلت ارسال پیشنهادات: 1401/9/6    

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند مزایده: ضمانتنامه بانکى یا سپرده نقدى 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینى شهر، میدان قدس، شهردارى مرکزى 33641415

على اصغر حاج حیدرى- شهردار خمینى شهر شناسه: 1405483

چاپ  دوم

آگهى مناقصه
شهردارى فولادشهر به استناد مصوبه شوراى محترم اسلامى شهر در نظر دارد بهره بردارى از موارد زیر را از طریق مناقصه به 

مدت یک سال به شرکت هاى واجد شرایط فنى و داراى سوابق واگذار نماید.

پیشنهاد دهندگان باید جهت اطلاع از اسناد و شــرایط مناقصه ها تا آخر وقت ادارى ساعت 14:30 روز چهارشنبه مورخ 1401/9/2 به سامانه 
الکترونیکى دولت به نشانى www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

آدرس: فولادشهر، ابتداى بلوار آیت االله خامنه اى، شهردارى فولادشهر 
تلفن: 03152622001 - 03152623013

شماره صورتجلسه نوع آگهىموضوعردیف
شوراى شهر

مبلغ سپرده شرکت در 
مبلغ پایه (ریال)مناقصه (ریال)

1
انجام عملیات خرید چمن مصنوعى طرح خزدار 
AUV و داراى نشان استاندارد ایران جهت نصب 

در میادین سطح شهر فولادشهر
575/000/00011/500/000/000 ریال6/00/949-1400/12/2مناقصه نوبت اول

شهردار فولادشهر

نوبت دوم

شناسه: 1405437

تلفن دفتر مرکز تهران: 88016649 - 88356308-  021          
فاکس: 88353297- 021

روابط عمومى: 021-88356281   

 امور شهرستان ها:031-32274694  
موبایل:09131130553

فاکس: 031-32274511

تلفن دفتر مرکز تهران: 
تلفن سفارش آگهى

pwa.agahinaslefarda.ir
قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 

است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

مکتب فکرى حاج قاسم

All VideoImage News Books Moor Tools Safeserch  on

 (About 730,000 results  0.57 seconds)

«ما به حاج قاسم سلیمانى، شهید عزیز، به چشم یک فرد نگاه نکنیم؛ به چشم یک مکتب نگاه کنیم. سردار شهید عزیز ما را به چشم یک 
مقام معظم رهبرى مکتب، یک راه، یک مدرسه  درس آموز، با این چشم نگاه کنیم.»      

1.    خداباورى و خدامحورى
اولین و مهم ترین رکن مکتب حاج قاســم باور عمیق به خداى متعال به عنوان خالق و مدبر عالم و محور 
قرار دادن این باور در تمام شئون زندگى است. تمام ابعاد زندگى پرورش یافتگان حقیقى اسلام بر اساس 
خداباورى و خدامحورى و در یک کلمه توحیدى اســت. ملاك آن ها در ســکوت و فریاد، قیام و قعود،
 حب و بغض، حرکت و سکون و ... رضایت و تکلیف الهى است.

2. احترام به والدین در مکتب سلیمانى
 خصوصیت  فوق العاده مکتب سلیمانى (احترام به والدین) است.
تبیین درست این خصیصه دقت و توجه به دو نکته را لازم دارد:
نکته اول: (آداب احترام به والدین): هرچند درفرهنگ منحط وماشینى غرب و اروپا روابط خانوادگى از هم 
گسسته شده است؛ ولى کشورهاى اسلامى و به ویژه ایران اسلامى، به دلیل تاثیر پذیرى از آموزه هاى قرآنى 
روابط خانوادگى به ویژه روابط فرزندان با پدر ومادر استحکام لازم دارد. ثانیا: در انجام این تکلیف احسان و 
خدمت به والدین هیچ تفاوتى بین پدر و مادر نگذاشته است؛ بلکه به وظیفه فرزندان نهاده است که به طور 
یکسان به والدین احسان وخدمت نمایند.

3.    تکلیف مدارى
خداباورى عمیق منشأ ویژگى مهم دیگرى در شخصیت حاج قاسم شده بود که از آن مى توان با عنوان 
«تکلیف مدارى» یادکرد. انسان خداباور در هر زمینه و مسئله اى فقط به دنبال انجام تکلیف الهى خود 
است. تصمیم گیرى ها و انتخاب ها و رفتارهاى او تماماً بر اساس این معیار معین مى شود.

4.  معنویت
از مهم ترین ویژگى هاى حاج قاسم سلیمانى و تمام پرورش یافتگان اسلام ناب محمدى ارتباط عمیق و 
عاشقانه باخداى متعال بود. امور معنوى چون نماز، توسل، تضرع، اشک و مناجات از برنامه هاى ثابت و 
مهم زندگى  اوست و سلاح و قوت روح ایشان در برابر هجمه مظاهر دنیا و سیل بلا و مصیبت و دشمنى 
دشمنان مرهون امور معنوى بوده است.

5.    انقلابى بودن
حاج قاسم از عمق وجود ارزش ها و آرمان هاى انقلاب اســلامى را باور داشت. او حقیقتاً یک انقلابى بود. 
ارزش هاى انقلاب همچون ولایت فقیه، استکبارســتیزى، حمایت از محرومان عالم، عدالت اجتماعى و 
خدمت گزارى به مردم و... براى او از اصول مهم زندگى بود که تا پاى جان از آن ها حمایت کرد. سردار سپهبد 
حاج قاسم سلیمانى معتقد است: «اگر کسى به اصول انقلاب پایبند بود، ما دست او را مى بوسیم. همه باهم، 
دست او را مى بوسیم. اصول انقلاب، توجه به رهبرى است؛ قبول اصل ولایت فقیه است.

6. فراجناحى بودن مکتب سلیمانى
این مشخصه بسیار حساس و مهم مکتب ســلیمانى (فراجناحى بودن)  سپهد شهید بوده است. طرح و 
تفسیر این مشخصه مبتنى بر  این نکته اســت که هرچند در تحلیل صحیح وجود دو جریان فکرى به نام 
((اصلاح طلب واصول گرا)) واقعیت ندارد، چراکه نمى شود اصلاح طلب درچارچوب اسلامى بود ولى اصول 
گرا نبود،وهمچنین نمى توان اصولگرا وپاى بند به ارزش هاى اسلامى وانقلابى بود ولى اصلاح طلب نبود.
 سپهد شهید در برخورد با این دو جریان سیاسى ((فراجناحى))بود، مواضع او بگونه اى بود، درقالب و ظرف 
اصولگرایان و اصلاح طلبان قابل تعریف نبود؛ براى اینکه 
هم به دلیل متشرع ومتعبد بودن به دیدگاه و فتاواى حضرت امام خمینى (ره) که ورود نظامیان را به جریان 
سیاسى منع کرده و فرموده بود:  همه دنیا که دنبال این هستند که ارتش شان از امور سیاسى کنار باشد آنها 
یک چیزى مى فهمند که مى گویند این را؛ ما مى خواهیم  سپاه و ارتش جند اله باشند و دسته بندى نداشته 
باشند و جهات سیاسى را کنار بگذارند؛ و وارد انتخابات سیاسى نشوند. طراح: سمیه عزیزیان



در شـــهر
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فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف ۲ تُن 
و ۱۰۰ کیلوگرم انواع مواد مخدر با هوشیاری 

و اشرافیت ماموران این فرماندهی خبر داد.
سردار سرتیپ محمدرضا میرحیدری افزود: 
ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی 
انتظامی استان با هوشیاری و اشرافیت بالا 
و همچنین استفاده از ابزارهای تخصصی و 
پلیسی، از انتقال محموله سنگین موادمخدر 
به استان مطلع و بلافاصله اقدامات لازم در 

راستای شناسایی آنها را انجام دادند.
وی اظهار داشت: در این راستا سه باند قاچاق 
عمده مواد مخدر که از استان های جنوبی به 
سمت اصفهان آمده بودند توسط ماموران 
پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان 
شناسایی و در عملیات های جداگانه نسبت 
به انهدام این باندها و دستگیری اعضای 

آنها اقدام شد.
فرمانده انتظامی استان اصفهان اعضای 
باندهای مذکور را ۲۳ نفر اعلام کرد و گفت: از 
این افراد ۳ سه قبضه اسلحه جنگی به همراه 
فشنگ های مربوطه و ۶ دستگاه خودروی 

سبک و سنگین کشف شد.
وی خاطرنشان کرد: در مجموع طرح های 
انجام شده ۲ تُن و ۱۰۰ کیلو انواع مواد مخدر 
شامل یک تُن و ۵۲۱ کیلو تریاک، ۵۷۱ کیلو 
حشیش، پنج کیلوگرم هروئین و سه کیلو 

شیشه کشف شده است.
سردار میرحیدری افزود: علاوه بر برخورد با 
باندها و شبکه های قاچاق مواد مخدر، برخورد با 
خرده فروشان این مواد در درون محلات نیز با 
دقت و ظرافت خاصی دنبال می شود که در این 
خصوص از ابتدای آبان ماه سالجاری تاکنون 
۸۱ مرحله طرح در نقاط آلوده شهر اصفهان و 
دیگر شهرستان های استان اجرا شده که در این 
طرح ها ۳۴۰ خرده فروش مواد افیونی دستگیر 

و تحویل مراجع قضائی شدند.
وی تصریح کرد: مجموعه انتظامی استان در 
زمینه مبارزه با پدیده شوم قاچاق و توزیع مواد 
مخدر اراده ای قوی دارند و مصمم هستند با 
کسانیکه در این امر قدم برمی دارند و باعث 
آلوده کردن جوانان این مرز و بوم می شوند 

قاطعانه برخورد کنند.
این مقام ارشد انتظامی با هشدار به سوداگران 
مرگ و قاچاقچیانی که از راه قاچاق مواد مخدر 
ارتزاق می کنند، گفت: کسانیکه از این طریق 
برای خود درآمدی کسب می کند باید بداند با 
قاچاق موادی که باعث نابودی جوانان و آینده 
سازان کشور می شود هرگز نمی توانند برای 
خود موفقیت و آرامشی در زندگی کسب کنند 
و به این افراد توصیه می کنم هرچه زودتر از 
مسیری که انتخاب کردند بازگردند و با تغییر 
رویه و اصلاح رفتارشان آینده روشنی را برای 

خود و فرزندانشان رقم بزنند.
وی، همچنین از آمادگی این فرماندهی برای 
درمان و بازپروری جوانانی که در دام اعتیاد 
گرفتار شدند خبر داد و گفت: از این افراد 
می خواهم که پیش از اینکه توسط ماموران 
دستگیر شوند، خود را به پلیس مبارزه با 
موادمخدر و همچنین تمامی مراکز پلیس 
درسطح استان معرفی کنند و ما هم با کمک 
دانشگاه علوم پزشکی و بهزیستی آنها را به 
کمپ های ترک اعتیاد تحویل می دهیم و 
تمام تلاش خود را در بحث درمان و بازپروری 

آنها انجام خواهیم داد.

بیش از ۲ تُن مواد 
مخدر در اصفهان 

کشف شد

فرمانده انتظامی استان اصفهان:

معـاون امـلاک و حقوقـی اداره کل راه و شهرسـازی اسـتان 
اصفهان گفـت: در سـال جـاری بیـش از ۵۰ هکتـار از اراضی 
دولتـی در محـدوده و حریـم شـهرها براسـاس کاربری هـای 

مرتبـط واگذار شـد.
عبدالحسـین پارسـایی راد معاون امـلاک و حقوقـی اداره کل 
راه و شهرسـازی اسـتان اصفهـان اظهـار داشـت: بـا توجه به 

اینکه این اداره کل در اسـتان اصفهان متولی واگـذاری اراضی 
دولتی متعلق به دولت جمهوری اسـلامی ایـران به نمایندگی 
سـازمان ملی زمین و مسکن اسـت در سـال جاری بیش از ۵۰ 
هکتـار از اراضی دولتـی در محدوده و حریم شـهرها براسـاس 

کاربری هـای مرتبـط واگذار شـد.
وی با بیان اینکـه این اقدام در چارچـوب آئین نامه های مصوب 

همراه بـا رعایـت ضوابـط و مقـررات شهرسـازی و طرح های 
آتی توسـعه عمران انجـام پذیرفته اسـت، افـزود: از این میزان 
اراضـی واگذار شـده بیـش از یک هکتـار بـا کاربـری اداری و 

بیـش از ۱۷.۶ هکتـار با کاربـری خدماتی بوده اسـت.
پارسـایی راد در خصـوص جزئیات واگـذاری زمین بـا کاربری 
مسـکونی بیان داشـت: واگـذاری زمیـن با کاربری مسـکونی 
بـر اسـاس قانـون سـاماندهی و حمایـت از تولیـد و عرضـه 
مسـکن و واگذاری اراضـی با کاربـری تجـاری از سـال ۵۷ تا 
کنون از طریـق برگـزاری مزایـده عمومی با کاربـری مصوب 
و قیمـت کارشناسـی روز انجام می پذیرد که در سـطح اسـتان 
اصفهان برای امسـال بیـش از ۳۳۱ مترمربـع از اراضی دولتی 
با کاربری تجـاری و بیـش از ۱۳.۲ هکتار با کاربری مسـکونی 

واگذار شـده اسـت.
معـاون امـلاک و حقوقـی اداره کل راه و شهرسـازی اسـتان 
اصفهان اضافه کرد: از ابتدای سـال جاری تا کنون بیش از سـه 
هکتـار از اراضی دولتی اسـتان اصفهـان با کاربری تاسیسـات 
شـهری، بیـش از ۵ هـزار متـر مربـع بـا کاربـری تجهیـزات 
شـهری، ۱.۱ هکتـار بـا کاربـری درمانـی و بهداشـتی، افزون 
بر ۱۳.۹ هکتار بـا کاربری صنعتـی و ۱۳۲ مترمربع بـا کاربری 

مذهبـی واگذار شـده اسـت.

معاون املاک و حقوقی اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان:

۵۰ هکتار از اراضی دولتی استان اصفهان واگذار شد

اسـتاندار اصفهـان گفـت: ریشـه های 
فرهنگـی و ارتباطـی میـان ۲ کشـور 
ایران و عمان بسـیار مسـتحکم اسـت و 
نوید توسـعه ارتبـاط میـان دو کشـور در 

زمینه هـای مختلـف را می دهـد.
سـیدرضا مرتضـوی در دیـدار معـاون 
توسـعه  و  تجـارت  صنعـت،  وزیـر 
سـرمایه گذاری کشـور عمـان اظهـار 
داشـت: از گذشـته های دور ایران نسبت 
بـه کشـور دوسـت و بـرادر عمـان، نگاه 
ویژه ای داشـته و مـی دانیم عمـان یکی 
از کشـورهای بسـیار تأثیرگذار در منطقه 

اسـت.
وی ادامـه داد: این ارتباط خـوب و عمیق 
میان ۲ کشـور حاکـی از روابط پایـدار در 

آینده اسـت.
به گفتـه وی، محبتـی که در قلـب مردم 
مـا و مـردم عمـان اسـت ناشـی از روح 
ایمانـی اسـت کـه در قلـب هـر دو ملت 
وجـود دارد. یکـی از نویسـندگان ایرانی 
جملـه ای بـر ایـن مبنـا دارد: »پیونـد 

ایمـان از ژرف تریـن پیوندهاسـت.« مـا 
میان خودمـان و بـرادران عمانـی چنین 

احساسـی داریـم.
اسـتاندار اصفهـان افـزود: اصفهـان 
تمـدن  و  اسـت  مـوزه  شـهر  یـک 
باشـکوهی در ایـن شـهر و اسـتان وجود 
خوبـی  میزبـان  نـد  می توا کـه  دارد 
بـرای گردشـگران باشـد، همچنیـن 
توانایی هـای صنعتـی، از جاذبه های این 
اسـتان و ظرفیت هـای حـوزه بهداشـت، 
سـلامت و درمان از ظرفیت های اسـتان 

اصفهـان اسـت.
مرتضـوی ادامـه داد: اکثـر میهمانـان 
از  ایـران پـس  جمهـوری اسـلامی 
مـراوده در تهـران، بـه اصفهـان سـفر 
می کننـد و مـا از ایـن میزبانـی بسـیار 
خوشـحال هسـتیم و در صورتـی کـه 
بتوانیـم ظرفیتـی را فراهـم کنیـم کـه 
میـان اتاق هـای بازرگانی ایـران و عمان 
ارتباطات گسـترده و میزهای مشـترکی 
شـکل بگیرد می توانیم به هدف توسـعه 

ارتباطـات دسـت یابیـم.
وی تصریـح کـرد: مـا بعنـوان نماینـده 
می دهیـم  قـول  حاکمیـت  عالـی 
پشـتیبانی های لازم از ایـن ارتبـاط را 
انجـام دهیـم و تـلاش خواهیـم کـرد 
شـرکت های معتبـر و فعـال اصفهانی در 
حوزه اقتصـادی فعـال شـوند. همچنین 
در حوزه هـای فرهنگـی و گردشـگری 
باتوجه بـه ظرفیت های خوبی کـه در دو 
کشـور وجـود دارد می تواننـد محورهای 

بعـدی ارتبـاط باشـند.
معـاون وزیـر صنعت، تجـارت و توسـعه 
سـرمایه گـذاری کشـور عمـان نیـز در 
این دیـدار گفت: هیـات همـراه ما جذب 

اصفهـان شـدند.
صالح بـن سـعید مَسَـن افـزود: اصفهان 
زیباسـت و میـان دو کشـور عمـان و 
ایـران دوسـتی و بـرادری حاکـم اسـت 
و امیدواریـم ایـن دوسـتی در حـوزه 

اقتصـادی نیـز شـکل بگیـرد.
وی با اشـاره بـه فرصت سـرمایه گذاری 

میـان دو کشـور، ادامـه داد: امیدواریـم 
ارتبـاط  و  گـذاری  سـرمایه  منافـع 
اقتصـادی بـه همـه مـردم کشـور مـا و 

ایرانیـان برسـد.
معـاون وزیـر صنعت، تجـارت و توسـعه 
سـرمایه گـذاری کشـور عمـان بـا بیان 
اینکـه بـه دنبـال ارتبـاط دو جانبـه 
اقتصـادی بـا اصفهـان هسـتیم، گفـت: 
از طـرف دولـت مـا حمایت خوبـی برای 
فعالیت هـای اقتصـادی وجـود دارد، در 
جریـان ایـن سـفر از نهضـت صنعتـی 
موجود در اصفهان آگاه شـدیم و از تجربه 
شـرکت های صنعتـی و شـهرک های 
صنعتی اصفهان اسـتفاده کردیـم و آماده 
سـرمایه گذاری و توسـعه ارتباط هستیم.

سـفر یـک روزه هیـات تجـاری صنعتی 
عمان بـه اصفهـان، با هـدف آشـنایی با 
ظرفیت های تجـاری وصنعتی اسـتان و 
نشسـت بـا فعـالان اقتصـادی و بازدیـد 
از چنـد واحـد تولیـدی وشـهرک علمی 

تحقیقاتـی اسـتان، انجام شـد.

استاندار اصفهان:

پیشینه روابط ایران و عمان مستحکم است

مجید مختاری با اشاره به شرایط فعلی وضعیت آب ذخیره شده برای تأمین آب 
شرب استان، افزود: با توجه به حجم باقیمانده سد زاینده رود، وزیر نیرو جلسات 
متعددی را با رییس حوزه آبریز زاینده رود، مدیرعامل شرکت مهندسی آب و 
فاضلاب کشور و مدیران عامل شرکت های آب و فاضلاب و آب منطقه ای از اول 
مهر برگزار کرد و بصورت موردی، خاص و جزیی وارد شدند تا بتوانیم این مدیریت 
کلان را در بحث حوزه آبریز زاینده رود پیاده کنیم تا به بهترین وجه ممکن تأمین 
آب شرب که اولویت اول وزارت نیرو و کلیت نظام است را در پاییزی که می توان 

گفت کم بارش ترین پاییز سال های اخیر بوده است، داشته باشیم.
مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان اضافه 
کرد: سال آبی از مهر تا پایان شهریور هرسال تعریف شده و وقتی موجودی سد در 
پایان سال آبی یعنی شهریور به حداقل برسد و از طرفی بارش های مناسبی در پاییز 

اتفاق نیفتد نگرانی هایی در تأمین آب در این فصل به وجود می آید.
مختاری خاطرنشان کرد: برنامه هایی با هدف تأمین آب شرب پایدار شروع و سعی 
شد برداشت ها مدیریت شود و در نتیجه حدود سه متر مکعب در ثانیه صرفه جویی 
اتفاق افتاد؛ در پایین دست نیز برنامه ای انقباضی نوشته شد که با مدیریت مصرف و 
کاهش مدیریت فشار شبکه و استفاده از آب های زیرزمینی )البته با توجه به رعایت 

خط قرمز کیفیت آب شرب( در دستور کار قرار بگیرد.
وی بیان کرد: آب شرب از نظر کیفی بصورت مستمر هم از طریق آزمایشگاه های 
مرجع و هم شبکه بهداشت دانشگاه علوم پزشکی اصفهان رصد می شود و هیچ 
مشکلی در کیفیت آب وجود ندارد؛ در اصفهان آب بصورت یکنواخت و کامل با یک 
کیفیت به شهروندان ارائه می شود. گفتنی است اصفهان کمترین پرت آب را در کل 

کشور دارد و مصرف آب مدیریت شده است.
مختاری گفت: از حدود ۱۲ متر مکعب بر ثانیه نیاز آب شرب اصفهان بزرگ که ۵۸ 
شهر و حدود ۱۰۰ روستا را شامل می شود، ۸۰ درصد آن را از آب های سطحی تأمین 
می کنیم و مابقی از طریق آب های زیرزمینی که کیفیت آن مورد تأیید مرکز پایش 
و نظارت بر کیفیت آب شرب استان باشد تأمین می شود؛ آب مورد نیاز ۴ میلیون و 
۳۸۰ هزار نفر که ۸۵ درصد جمعیت کل استان را شامل می شود از طریق سامانه 

آبرسانی اصفهان بزرگ تأمین می شود.
سخنگوی آبفای اصفهان اظهار داشت: در ۶ ماه اول امسال ۶۰۰ لیتر بر ثانیه از 
منابع آب های زیرزمینی کاهش یافته است، از سوی دیگر آبدهی چاه های فلمن با 
ظرفیت ۳.۲ مترمکعب بر ثانیه در شرایط جریان زاینده رود، به صفر رسیده است و 

اکنون تنها منبع تأمین آب شرب اصفهان، آب های سطحی است.
همچنین درباره حفظ کیفیت آب شرب، گفت: خط قرمز شرکت آب و فاضلاب 
حفظ کیفیت آب شرب است و تابستان امسال نیز با ورود سیلاب به تصفیه خانه، با 
توجه به حساسیت موضوع کیفیت، خروجی آب از تصفیه خانه باباشیخعلی کاهش 
پیدا کرد که در برخی نقاط شهر شاهد مشکل افت فشار و کم آبی شدیم، اما در حال 
حاضر در زمینه تأمین آب شرب بهداشتی و سالم حداکثر تلاش خود را خواهیم کرد.

مختاری ادامه داد: منابع تأمین آب استان اصفهان همواره محدودبوده است، 
بنابراین توصیه همیشگی ما به مردم صرفه جویی در مصرف آب است، آنچه پاییز 
امسال را نسبت به گذشته پر اهمیت کرده، اینست که با توجه به تأخیر بارش ها 
و کاهش ذخیره سد زاینده رود که در حال حاضر کمتر از ۱۳۵ میلیون مترمکعب 
است؛ با این شرایط تأمین آب شرب خاص تر است و این می طلبد که در کنار یک 
برنامه ریزی منسجم و هماهنگ، مثل همیشه همراهی مردم رادر زمینه مصرف 

بهینه آب داشته باشیم.

مدیـر روابـط عمومی و آمـوزش همگانی شـرکت 
آب و فاضـلاب اسـتان اصفهـان گفـت: حجـم 
ذخیره سـد زاینده رود آبان امسال نسـبت به سال 
گذشـته حدود ۲۵ درصد و نسـبت به میانگین ۱۰ 
سـاله ۴۰ درصد و نسـبت بـه میانگین بلنـد مدت 

بیـش از ۷۵ درصد کاهش داشـته اسـت.

ذخیره سد زاینده رود 
نسبت به میانگین بلندمدت 

۷۵ درصد کاهش یافت

 مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت
آب و فاضلاب استان اصفهان:

گفت و گو

رییـس مرکـز مطالعـات راهبـردی 
ارتـش جمهـوری اسـلامی ایـران بـا 
اشـاره بـه گرایـش زنـان کشـورهای 
اروپایی و آمریکایی بـه حجاب، گفت: 
دشـمن از گرایش مـردم به اسـلام در 
ایـن کشـورها واهمـه دارد و حجـاب 
بانـوان دشـمن را بـه وحشـت انداخته 

اسـت.
امیـر سـرتیپ احمدرضـا پوردسـتان 
شامگاه پنجشنبه در یادواره ۱۰۰ نفر از 
شهیدان محدوده پایگاه بسیج آیت الله 
یثربی )ره( کاشان، افزود: نظریه تمدن 
نویـن اسـلامی، بـا زیـر سـؤال بردن 
تمدن رنسانسـی و مادی غـرب، آن را 

به چالش کشـیده اسـت.
وی اظهـار داشـت: تمـدن نویـن 
اسـلامی نـه تصـرف خـاک بـا جنگ 
و خون ریـزی بلکـه با تصـرف قلب ها، 
کشـورها را یکـی پـس از دیگـری 

تسـخیر می کنـد.
امیـر سـرتیپ پوردسـتان بـا تاکیـد بر 
اینکـه آمریـکا کـه قطـب اول قدرت 
نظامـی جهـان اسـت، جـرات حملـه 
نظامی به ایران را نـدارد، گفت: آمریکا 
چون در میـدان نظامی تـوان مقابله با 
ایران را ندارد متوسـل بـه فتنه انگیزی 
می شـود، اقتـدار علمـی، نظامـی، 
منطقی ایران و راه پیمایـی ۲۱ میلیون 
نفـری اربعیـن، آمریـکا را به وحشـت 

انداختـه اسـت.
وی خاطرنشـان کـرد: نظـام مقـدس 
جمهـوری اسـلامی ایـران از چنـان 
توانمنـدی  و  اسـتحکام  قابلیـت، 
برخوردار است که پشـت جهانخواران 

بـه لـرزه انداختـه اسـت.
رییـس مرکـز مطالعـات راهبـردی 
ارتـش جمهـوری اسـلامی ایـران 

بـا اشـاره بـه تاریـخ یـک صد سـاله 
شفاهی کشورهای آسیایی، آفریقایی 
و آمریـکای لاتیـن، گفـت: آمریـکا 
بـا زدن تشـری بـه ایـن کشـورها، 
حکومت هـا را سـرنگون می کـرد 
اما در ۴۳ سـال گذشـته ایـران مقتدر 
اسـلامی با وجـود انـواع توطئه هـا از 
کودتا گرفتـه تا تحریم هـای ظالمانه، 
مـوج ترورهـا، بمب گذاری هـا، جنگ 
تحملـی، فتنه هـای قومی و سیاسـی 
مانند کوه بـا صلابت بـا رهنمودهای 
ولی فقیه از تمامی موانـع و خاکریزها 

عبور کـرد.
وی به اغتشاشـات اخیر در کشور اشاره 
و اضافـه کـرد: دشـمن برنامه ریـزی 
زیادی انجـام داده بود چرا که با کسـب 
تجربه فتنه های گذشـته و تکنیک ها و 
تاکتیک های جدیـد فتنه را آغـاز کرد.

امیر سـرتیپ پوردسـتان با بیان اینکه 
آمریـکا بـا اروپایی هـا خیلـی مشـکل 
و کشـورهای اروپایـی نیز بـا یکدیگر 
مشـکلاتی دارنـد، یـادآور شـد: آن ها 
ماننـد جنـگ احـزاب بـا اتحـاد و 
یک پارچگـی بـرای ضربـه زدن بـه 
نظـام جمهـوری اسـلامی ایـران، 

اختلاف هـا را کنـار گذاشـتند.
رییـس مرکـز مطالعـات راهبـردی 
ارتش جمهوری اسـلامی ایـران زمان 
بسـتن نطفه فتنه اخیـر را دوران کرونا 
بیـان کـرد و گفـت: در دوران کرونـا 
هنگامی کـه مدرسـه ها و دانشـگاه ها 
غیرحضـوری شـد، ۲ سـال جوانـان و 
نوجوانان برای آمـوزش از تلفن همراه 
هوشـمند و لب تـاب اسـتفاده کردنـد 
کـه در ایـن مـدت، دشـمن روی آنهـا 

کار کـرد.
وی بـا تاکیـد بـر اینکه دشـمن جنگ 

ترکیبـی را علیـه جمهـوری اسـلامی 
ایـران راه انـدازی کرده اسـت، تصریح 
کـرد: جنـگ ترکیبی یعنـی اسـتفاده 
همزمـان از تمامی مولفه هـای قدرت 
اعـم از اقتصـادی، نظامی، رسـانه ای، 
و  سیاسـی  اجتماعـی،  فرهنگـی، 

سـایبری اسـت.
امیر سـرتیپ پوردسـتان بیان کـرد: در 
جریان فتنه اخیر، سنگین ترین تهاجم 
رسـانه ای توسـط تمامی خبرگزاری ها 
علیه نظام اسلامی را شـاهد بودیم چرا 
کـه در هیچ خبـری به جـز حادثـه ۱۱ 
سـپتامبر، تیـراژ خبرها بـه این انـدازه 

. د نبو
وی بـا ابـراز تأسـف از فریب خـوردن 
افـراد نـاآگاه و نـادان از این رسـانه ها، 
گفت: ایـن عـده نمی دانند کـه آمریکا 
و رژیـم صهیونیسـتی دلشـان بـرای 

مـردم ایـران نمی سـوزد چـرا کـه 
دشـمن بیـش از ۴۰ سـال اسـت که با 
هر روشـی مردم ایـران را تحت فشـار 

قـرار می دهـد.
رییـس مرکـز مطالعـات راهبـردی 
ارتش جمهوری اسـلامی ایران اضافه 
کـرد: هـدف دشـمن از اغتشاشـات و 
فتنـه اخیـر اجمـاع جهانی علیـه نظام 

و خالـی کـردن دل مـردم بود.
وی بـا بیان اینکـه نیـروی انتظامی در 
اغتشاشـات حتی یـک گلولـه جنگی 
اسـتفاده نکـرد گفـت: جمهـوری 
مهربان تریـن  از  ایـران  اسـلامی 
پلیس هـا در جهـان برخوردار اسـت در 
حالـی کـه دشـمن پلیـس ایـران را به 

خشـونت متهـم می کنـد.
امیر سـرتیپ پوردسـتان با بیان اینکه 
یـک عنایـت غیبـی نظـام اسـلامی 

ایران را حمایـت و پشـتیبانی می کند، 
تاکیـد کـرد: نظـام حرکتـی را بـا 
پرچمداری رهبر فرزانه انقلاب شـروع 
کـرده کـه هرگـز احـدی نمی توانـد 
آن را متوقـف کنـد و هـر شـخصیت و 
کشـوری مقابـل آن بایسـتد، خـوار و 

ذلیـل می شـود.
وی با تاکید بر حضور مـردم در صحنه، 
گفـت: فتنـه نبایـد باعـث شـود مردم 
میدان را خالـی کنند بلکه مـردم باید با 
شـاخص قرار دادن رهبر معظم انقلاب 
همواره در صحنه حضور داشـته باشند 

تا گمراه نشـوند.
شهرسـتان کاشـان بـا تقدیم بیـش از 
۱۸۰۰ شـهید، ۳۹۰۰ جانباز، ۱۹۳ آزاده 
و تعداد زیـادی ایثارگـر و رزمنده نقش 
مهمی در پیـروزی انقلاب اسـلامی و 

پشـتیبانی از جنگ دارد.

دشمن از گرایش زنان اروپایی به اسلام واهمه دارد
رییس مرکز مطالعات راهبردی ارتش:
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فرماندار اصفهان گفـت: تحول و اسـتمرار در برنامه هـا از اهمیت ویژه ای 
برخـوردار اسـت و بر این اسـاس بایـد سیاسـتگذاری کنیم کـه این مهم 

مسـتلزم سـاختارهای لازم است.
محمدعلی احمدی فرماندار اصفهان در جلسه هماهنگی کنگره شهدای 
شهرسـتان، با اشـاره بـه اهمیـت بزرگداشـت شـهدای والامقـام، اظهار 
داشـت: یکی از ابعاد مهـم جهاد تبییـن، تبیین شـهدای عالیقدر اسـت و 
لازمه آن شـناخت مسـیر، راه شـهدا و انتقال فرهنـگ ایثار و شـهادت به 

نسـل جدید اسـت.
وی افـزود: ما بایـد ادامه دهنده راه شـهدا باشـیم و همه شـهدا در وصیت 
نامـه خـود بـر پیـروی از امـام راحـل )ره( و مقام عظمـای ولایـت تأکید 

بسـیاری کرده انـد.
احمدی بر لـزوم هدفگـذاری و سیاسـتگذاری برای بزرگداشـت شـهدا، 
تأکیـد کـرد و گفـت: تحـول و اسـتمرار در برنامه هـا از اهمیـت ویژه ای 
برخـوردار اسـت و بر این اسـاس بایسـتی سیاسـتگذاری نماییـم که این 

مهم مسـتلزم سـاختارهای لازم اسـت.
فرماندار اصفهـان افزود: تعیین سـاختارها بالاخص سـاختارهای مردمی 
و محلی نقش مهمی در سیاسـتگذاری برای برگزاری کنگره شـهدا دارد.

وی با بیان اینکه مـا نیاز به اطلاعات و سـوژه های دقیق و درسـت داریم، 
تصریح کرد: بنیاد شـهید بایسـتی سـوژه ها را مشـخص کند زیـرا هدف 
کنگره علاوه بر خدمـت به خانواده معزز شـهدا، معرفی شـهدای عالیقدر 

اسـت که باید در این زمینه کار، تولید و ابتکار عمل داشـته باشـیم.

ضرورت سیاست گذاری در 
تحول و استمرار بزرگداشت 
شهدا

فرماندار در جلسه هماهنگی کنگره شهدای اصفهان 
مطرح کرد:

خبر روز

ISFAHAN
N E W S
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شهرستان

Isfahan News

فرمانــدار برخــوار گفت: شهرســتان 
برخــوار بــه واســطه نزدیــک بودن 
بــه اصفهــان مهاجرپذیــر اســت و 
ــات  ــد امکان ــل بای ــن دلی ــه همی ب
بیشــتری بــه ایــن شهرســتان 
داده شــود تــا حداقــل بتوانیــم 
امکانــات بهتــری بــه مهاجــران و 
جمعیــت مــازاد اصفهــان بدهیــم.

اظهــار  قربانــی  محمدرضــا 
ســفر  اعتبــارات  هنــوز  کــرد: 
کامــل  به طــور  رئیس جمهــور 
ــدا  ــص پی ــتان تخصی ــه شهرس ب
بــه  درصــدی  تنهــا  و  نکــرده 
مــدارس نیمــه ســاخت اعتبــار 
ــای  ــه کاره ــه ک ــاص یافت اختص
ــام  ــال انج ــه آن در ح ــوط ب مرب

اســت.
ــه ای  ــترین بودج ــزود: بیش وی اف
ــه  ــور ب ــفر رئیس جمه ــه در س ک
اختصــاص  برخــوار  شهرســتان 
ــود.  ــا ب ــه راه ه ــوط ب ــت مرب یاف
راه هــای شهرســتان و روســتاها 
آســفالت،  روکــش  بــه  نیــاز 
ــازی و  ــی، بهس ــردن ایمن ــالا ب ب
ــد و در کل توســعه  روشــنایی دارن
ــد در دســتور  ــل راه هــا بای و تکمی

ــرد. ــرار گی کار ق
ــوار  ــت: برخ ــوار گف ــدار برخ فرمان
کــه  نــدارد  بیمارســتان  هنــوز 
البتــه یــک بیمارســتان در دســت 
از  بیــش  کــه  داریــم  ســاخت 
۳۰ درصــد پیشــرفت فیزیکــی 
ــس  نداشــته اســت و در ســفر رئی
جمهــور بــه ایــن دلیــل کــه 
پــروژه مزبــور زیــر ۵۰ درصــد 
داشــت  فیزیکــی  پیشــرفت 
اختصــاص  آن  بــه  اعتبــاری 
نیافــت. از ظرفیــت خیــران بــرای 
ــره  ــتان به ــن بیمارس ــاخت ای س
گرفتــه شــده و در تــاش هســتیم 
پیشــرفت کار را بــه بــالای ۵۰ 
بتوانیــم  تــا  برســانیم  درصــد 
ــم. ــه آن اختصــاص دهی ــار ب اعتب

ــب  ــرد: ترکی ــح ک ــی تصری قربان
میانســال  جمعیتــی شهرســتان 
اســت، امــا در کل رشــد جمعیتــی 
میانگیــن  از  بالاتــر  شهرســتان 
کشــوری اســت و درصــد بیــکاری 
در  و  نیســت  بــالا  شهرســتان 
ــت. ــوری اس ــرانه کش ــطح س س

وی ادامــه داد: از نظــر فضــای 
کمبــود  تفریحــی  و  فرهنگــی 
طــوری  بــه  داریــم  زیــادی 
ســالن  ســینما،  هنــوز  کــه 
نمایــش، فرهنگســرا و اســتخر 
بــرای  نداریــم.  مناســب 
ــه  ــز در بودج ــن مراک ــاخت ای س
پیش بینی هایــی انجــام داده ایــم 
ــن  ــن اماک ــی ای ــی برخ و جانمای
انجــام شــده اســت. ســالن دو 
ــرای  ــهرداری ب ــوره ای را ش منظ
ســینما در اختیــار گذاشــته امــا 
و  دوســتان  فرهنــگ  کفایــت 
را  ســینما  بــه  عاقه منــدان 

. نمی کنــد
ــر  ــت: از نظ ــوار گف ــدار برخ فرمان
آب شــرب و کشــاورزی دچــار 
ــه  ــوری ک ــتیم، به ط ــکل هس مش
ــت  ــاورزی وضعی ــر آب کش از نظ
آب  بــرای  داریــم.  بحرانــی 
شــرب لولــه ای ویــژه در نظــر 
ــد از طــرف  ــه شــده کــه بای گرفت
ــوز  ــه هن ــد ک ــهر بیای ــاهین ش ش
ــورت  ــه در ص ــده ک ــل نش تکمی
تکمیــل، مشــکل آب شــرب حــل 
کشــاورزی،  نظــر  از  می شــود. 
کانــال آب نداریــم و عمــق آب 
ــده  ــاد ش ــاورزی زی ــای کش چاه ه
ــوی  ــم الگ ــعی کرده ای ــت. س اس
کشــت ســنتی نباشــد و از فنــاوری 
روز بــرای آبیــاری اســتفاده کنیــم.

قربانــی تصریــح کــرد: شهرســتان 
برخــوار بــه واســطه نزدیــک بودن 
ــت  ــر اس ــان مهاجرپذی ــه اصفه ب
و ایــن مهاجرپذیــری می طلبــد 
آن  بــه  بیشــتری  توجــه  کــه 
ــه  ــتری ب ــات بیش ــده و امکان ش
ایــن شهرســتان داده شــود تــا 
حداقــل بتوانیــم امکانــات بهتــری 
ــازاد  ــت م ــران و جمعی ــه مهاج ب

ــم. ــان بدهی اصفه

فرماندار برخوار:

شهرستان برخوار، 
مهاجرپذیر است

گزارش

ISFAHAN
N E W S

بـه  توجـه  بـا  معتقـدم  گفـت:  اردسـتان  فرمانـدار 
دارد  اردسـتان وجـود  فراوانـی کـه در  اسـتعدادهای 
ایـن شهرسـتان بایـد بعد از اصفهـان حـرف اول را در 
بزنـد. از جملـه گردشـگری  و  زمینه هـای مختلـف 

سـید محمدهـادی احمـدی طبـاء در گفت وگـو بـا 
ایسـنا در پاسـخ بـه ایـن سـؤال کـه آیـا عـدم نـگاه 
متـوازن و عادلانـه مدیـران کل اسـتانی سـبب شـده 
رشـد  اردسـتان  قبیـل  از  کوچـک  شهرسـتان های 
مناسـبی نداشـته باشـند؟ اظهـار کـرد: بـا توجـه بـه 
ضریـب جمعیتـی و نگاه هایی که مدیران اردسـتان در 
سـطح شهرسـتان داشـته اند و اکنون هم دارند شـاهد 
هسـتیم کـه صنعـت رشـد می کنـد کـه این رشـد در 
نتیجـه نـگاه مدیـران اردسـتانی و حمایتی اسـت که 
از اسـتان دریافـت می کنیـم. از روزی کـه فرمانـدار 
اردسـتان شـدم اولویت اصلی شهرسـتان را با حمایت 
نماینـده مردم اردسـتان در مجلس، توسـعه راه ها قرار 
دادیـم کـه برای نیـل به این مقصـود مدیران اسـتان 

مـا را یـاری می کننـد.
و  طرح هـا  مسـکن  سـاخت  حـوزه  در  افـزود:  وی 
ایده هایـی داشـتیم کـه بـا حمایـت مدیـرکل راه و 
شهرسـازی اسـتان اصفهان و مدیران سـتادی استان 
ایـن مهـم در حـال انجـام اسـت. بـه نظـر می رسـد 

موضوعـات بیشـتر در شهرسـتان بایـد برنامه ریـزی 
شـود بـه ایـن معنـا کـه یـک برنامه ریـزی و طـرح 
ایده آلی داشـته باشـیم و به نسـبت همان طـرح رو به 
جلـو حرکت کنیـم. در چند وقت اخیر بـا تمام مدیران 
کل اسـتان ارتباط داشـته ایم و موضوعـات مختلفی از 
قبیـل بودجه، میـراث، آب، برق، گاز و خدمات مختلف 

را مـورد بررسـی قـرار داده ایم.
• نخسـتین مؤلفه پیشـرفت، جمعیت جوان 

است
وی در پاسـخ به این پرسـش که در چشـم انداز ۱۴۰۴ 
ایـن پیـش بینی شـده کـه اردسـتان سـومین مقصد 
گردشـگری استان اصفهان باشـد، اظهار کرد: معتقدم 
اردسـتان بـا توجه بـه پتانسـیل های فراوانی کـه دارد 
اسـتان اصفهـان  بایـد دومیـن مقصـد گردشـگری 
باشـد، امـا زمانـی می توانیـم بـه ایـن مقصود برسـیم 
که زیرسـاخت های کاملی داشـته باشـیم. چشـم انداز 
ما اردسـتان جوان در مسـیر پیشـرفت و توسـعه است 
کـه این پیشـرفت و توسـعه مؤلفه خاص خـود را دارد.

فرمانـدار اردسـتان بـا بیـان اینکـه نخسـتین مؤلفـه 
پیشـرفت و توسـعه، قشـر جوان هسـتند، گفـت: باید 
به سـمتی حرکت کنیم که ترکیب جمعیتی اردسـتان 
جوان شـود. اگر جمعیت پویا و مؤثری نداشـته باشـیم 

عماً نمی توانیم نیروی متخصص داشـته باشـیم. اگر 
در حوزه گردشـگری قرار باشـد به رقابـت بپردازیم در 
وهلـه اول به راهنمای گردشـگر نیـاز داریم که اکنون 
نداریـم کـه علت آن کاهـش جمعیت جوان اردسـتان 
اسـت. بنابراین مؤلفه اول ما جوانی جمعیت اسـت که 
در حـال کار روی این مهم هسـتیم به همین دلیل در 
سـاخت منزل و توسـعه امور آموزشـی در حال فعالیت 

هستیم.
• اتصال بدند معدنی به بدنه صنعت

مؤلفه هـای  از  حمایـت  بـا  افـزود:  طبـاء  احمـدی 
جوان تـر شـدن جمعیت خوشـبختانه برخـی نخبگان 
بـه اردسـتان بازگشـته اند و از ۴ مـاه گذشـته شـاهد 
مهاجـرت معکـوس هسـتیم. دومیـن شـاخص مهـم 
و دیگـر  راه هـا، آب  ماننـد  زیرسـاخت هایی  توسـعه 
خدمـات ضـروری اسـت. با بودجـه ای که بـرای راه ها 
گذاشـته ایم بایـد حداقل ۲۰ درصد راه های شهرسـتان 
را به حد اسـتاندارد برسـانیم تا بتوانیم شـعارِ »اردستانِ 
جوان در مسـیر پیشـرفت و توسـعه« را تا حـد زیادی 

محقـق کنیم.
وی ادامـه داد: بـا چشـم اندازی کـه می بینـم معتقـدم 
بـا توجـه بـه اسـتعدادهای فراوانـی کـه در اردسـتان 
وجـود دارد ایـن شهرسـتان باید بعـد از اصفهان حرف 
اول را در زمینه هـای مختلـف بزنـد. اردسـتان دارای 
آثـار طبیعـی، تاریخـی و جاذبه هـای زیـادی اسـت و 
اکنـون ۴ هتـل سـنتی و ۱۲ خانـه بومگردی شـهری 
بی نظیـر،  تاریخـی  خانه هـای  داریـم.  روسـتایی  و 
بـا قدمـت و ۲ مسـجد جامـع دارای  حسـینیه های 
شـهرت جهانی بخشـی از جاذبه های فراوان اردسـتان 
هسـتند. بـرای مثـال مسـجد جامـع اردسـتان اولیـن 
مسـجد چهـار ایوانـی دو طبقـه جهان اسـام با بیش 

از ۹۰۰ سـال قدمـت اسـت.
فرمانـدار اردسـتان گفـت: ایـن پتانسـیل ها نویـد این 
موضـوع را می دهد کـه اگر کار کنیـم می توانیم یکی 

از قطب های گردشـگری در کل کشـور باشـیم.
• اردستان سرزمین معادن است

کـه  سـؤال  ایـن  بـه  پاسـخ  در  طبـاء  احمـدی 

ظرفیت های معدنی در ارسـتان چه تأثیری در توسـعه 
این شهرسـتان دارد؟ گفت: اردسـتان سـرزمین معادن 
اسـت و بیشـتر مـواد معدنی کـه در جهان وجـود دارد 
در اردسـتان موجود اسـت. طـا، مـس، روی از جمله 
معـادن شـاخص شهرسـتان هسـتند و برخـی مـواد 
معدنی و آلیاژی که در صنعت خودرو و هواپیماسـازی 
مورد اسـتفاده قـرار می گیرند در معادن اردسـتان تولید 
می شـود. چند مـاه پیش معدن طـای کـوه دُم زواره 
در شـورای برنامه ریـزی اسـتان بـا حمایـت اسـتاندار 
تصویـب شـد و ایـن معـدن به نوعـی خواهـر خوانده 

معـدن طـایِ موته میمه اسـت.
بـه  معـادن  بانکـی  حسـابِ  انتقـال   •

اردسـتان بانک هـای 
فرمانـدار اردسـتان گفـت: بـه طـور مسـتقیم حـدود 
۶۰ نفـر در معـادن مختلـف اردسـتان کار می کننـد 
و اشـتغال دارنـد کـه ایـن تعـداد در دو یـا سـه سـال 
آینـده بـه ۲۰۰ نفـر افزایش می یابـد. به تمـام معادن 
اعـام کرده ایـم که یکـی از حسـاب های بانکی خود 
را بـه بانـک اردسـتان منتقـل کننـد تـا گـردش مالی 
خوبی وارد اردسـتان شـود و زیرسـاخت های فرهنگی 
و اجتماعـی اردسـتان با همین راهکارهـا ارتقا می یابد. 
سـه بانـک در اردسـتان، زواره و مهابـاد در حـد باجـه 
هسـتند کـه این امـر قابل قبـول نیسـت و از باجه به 

شـعبه باید ارتقـا یابند.
• ضرورت توسـعه زیرساخت های فرهنگی 

و اجتماعی
احمـدی طبـاء گفـت: در حـوزه زیرسـاخت ها و بـه 
ویـژه راه ها دچار مشـکل جدی هسـتیم. همچنین در 
حوزه فرهنگـی و اجتماعی فضاهایی بـرای تفریحات 
سـالم جوانان در اردسـتان، زواره و مهابـاد نداریم. باید 
برنامه ریزی هایی داشـته باشـیم که بتوانیـم فضاهای 
سـالم برای تفریح سـالم ایجاد کنیم. هنوز شـهربازی 
در اردسـتان نداریم و یکی از برنامه های ما این اسـت 
کـه فضـای تفریحـی و فرهنگـی در کل شهرسـتان 
توسـعه یابد کـه ایجاد پـارک تفریحی کوچـک برای 
کـودکان از جملـه ایـن برنامه هـا اسـت و ایـن مهـم 

از دغدغه هـای اصلـی در حـوزه فرهنـگ اجتماعـی 
شهرسـتان است.

وی تصریح کرد: امسـال در باغ های زواره و اردسـتان 
انَـار خوبـی برداشـت شـد و در بخش مهاباد برداشـت 
گنـدم قابل توجـه بود. اردسـتان تنوع انار زیـادی دارد 
هرچنـد کـه در شهرسـتان برخـی باغات انـار به دلیل 
کمبـود آب دچار مشـکل شـد. یکـی از اتفاقات خوبی 
کـه در حوزه کشـاورزی در حـال رخ دادن اسـت ورود 
گلخانه اسـت. قصد داریم کشـاورزی را از شـکل دِیم 

خـارج کنیـم و به کِشـت گلخانـه ای روی آوریم.
سـینمای  کـرد:  خاطرنشـان  اردسـتان  فرمانـدار 
اردسـتان گنجایـش ۲۰۰ نفـره دارد کـه می توانـد بـر 
ظرفیـت آن افـزوده شـود، امـا هنوز سـالن یـا فضای 
ویـژه تاتـر نداریـم کـه هنرمندمـان بتوانـد روی آن 
کار هنـری و نمایشـی انجـام دهـد. در حـوزه ورزش 
کارهـای خوبـی انجـام شـد بـه طـوری کـه تیـم 
تکوانـدو دختـران اردسـتان هفته گذشـته چنـد مدال 
طـا و برنـز در اسـتان گرفتنـد. در کشـتی و ورزش 
زورخانـه ای حرف هـای زیـادی بـرای گفتـن داریـم 
و بـه نظـر می رسـد در حـوزه ورزش شـاهد اتفاقـات 
خوبـی باشـیم چراکه یکی از کارهایی کـه آغاز کردیم 
مطرح کردن مسـئولیت اجتماعـی کارخانه ها و معادن 
اسـت بـه طوری کـه ورزش را وسـط آورده ایـم و این 
نهادهـای صنعتـی در حـال حمایـت از ورزش بـرای 

توسـعه آن هسـتند.
احمـدی طبـاء افـزود: در کل خداونـد نعمـت را بـر 
اردسـتان تمـام کـرده اسـت که اگـر از ایـن نعمت ها 
موقعیـت  کرده ایـم.  نعمـت  کفـران  نبریـم  بهـره 
جغرافیایـی خاص، وجـود معادن، منابع انسـانی قوی، 
وجـود نخبـگان ملی و جهانـی بخشـی از این نعمات 
هسـتند کـه می توانیـم بـا ایـن پتانسـیل ها اتفاقـات 
خوبـی را بـرای اردسـتان رقـم بزنیم. ظرفیـت خیران 
اردسـتان بسـیار اسـت بـه طـوری کـه یکـی از ایـن 
خیـران تا کنـون ۳۰ میلیارد تومان هزینه کرده اسـت. 
منابـع انسـانی را بایـد بیـش از پیـش دریابیـم تـا بـه 

نتایـج خوبی برسـیم.

 نشست خبری

فرماندار اردستان عنوان کرد؛

اردستان دومین مقصد گردشگری در استان

نماینـده مـردم خمینی شـهر در مجلـس شـورای اسـامی تاکیـد کرد: 
حکومت اسـامی تنها حکومتی اسـت که نوع حکمرانـی در آن برپایه 
حکمرانـی رفرانـدوم بـوده اسـت کسـانی که بـه برکت نظام آبـرو پیدا 

کرده انـد از زدن حرف هـای تفرقه انگیـز پرهیـز کنند.
حجـت الاسـام محمدتقـی نقدعلـی در تذکـری شـفاهی در جلسـه 
مجلـس شـورای اسـامی با بیان اینکـه این روزها از برخـی تریبون ها 
بحـث رفرانـدوم مطـرح می شـود، اظهـار کـرد: بالاتریـن رفرانـدوم را 

نظـام اسـامی از خـود ارائه کرد. ۱۴۰۰ سـال پیـش در صحرای غدیر 
بالاتریـن رفرانـدوم بـرای ولایـت امیرالمؤمنیـن )ع( برگزار شـد. نظام 
اسـامی ایـران نیـز تنهـا حاکمیتـی اسـت کـه نـوع حکومت خـود را 

براسـاس رفراندوم گذاشـته اسـت.
وی در ادامـه تصریـح کـرد: کسـانی کـه بـه برکـت نظـام آبـرو پیـدا 
کرده انـد، از حرف هـای تفرقه انگیـز پرهیـز کننـد. از آزادی و حقـوق 
زنـان سـخن مـی گوینـد و هـر جمعـه در یـک نقطـه آشـوب ایجـاد 

می کننـد، اگـر مدافع حقـوق زنان هسـتند از حقوق دختـر پیامبر )ص( 
دفـاع کننـد کـه حـق او را زیرپـا گذاشـتند. می گوینـد آزادی نیسـت، 
اگـر آزادی نبـود شـما هـر هفتـه پشـت تریبـون نمی رفتیـد تـا هرچه 
کـه دلتـان بخواهد مطـرح کنیـد و هر جمعه شـاهد یک فتنه باشـیم.

نماینـده مـردم خمینی شـهر در مجلس شـورای اسـامی تصریح کرد: 
مـردم همـواره در صحنه هسـتند و ۱۳ آبـان رفراندوم دیگـری بود که 

بـه حقانیـت نظـام رأی داد. حرف هـای تفرقه انگیز را تکـرار نکنید.

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس 
شورای اسلامی مطرح کرد:

۱۳ آبان رفراندوم 
دیگری بود که به 
حقانیت نظام رأی داد

مدیرعامـل سـازمان آتـش نشـانی و خدمـات ایمنـی 
شـهرداری کاشـان گفـت: حضـور و اقـدام بـه موقـع 
مامـوران آتـش نشـانی باعـث نجـات جـان ۲۸ نفر از 
سـاکنان یک سـاختمان چهـار طبقه در شـهرک خاتم 

الانبیاء کاشـان شـد.
ایسـنا، اظهـار  بـا  پیراسـته در گفت وگـو  محمدعلـی 
کرد: تماس شـهروندان با سـامانه ۱۲۵ آتش نشـانی در 
آتش سـوزی واحد سـوم طبقـه همکف و گرفتارشـدن 

تمـام سـاکنان طبقـات دیگـر را گـزارش کرد.
وی افـزود: مامـوران آتـش نشـانی در قالـب تیم هـای 
اطفـاء حریـق و امـداد نجـات ابتدا از ایسـتگاه شـماره 
پنـج شـهدای آتـش نشـان واقع در مسـکن مهـر وارد 
عمل شـده و سـپس تیم های عملیاتی از ایسـتگاه های 

۲، ۴ و ۶ نیـز بـه محل اعزام شـده و اقدام های لازم در 
نجـات گرفتـاران در آتش را انجـام دادند.

وی تصریـح کرد: ماموران آتش نشـانی، بـا مهار آتش 
سـوزی، از گسـترش آن بـه واحدهـای دیگـر آپارتمان 
جلوگیـری کردنـد کـه باتوجـه بـه گسـتردگی آتـش 
سـوزی علـت آن قابـل تشـخیص دقیـق نبـوده و نیاز 
به بررسـی کارشناسـان کمیتـه علت یابی آتش سـوزی 

و حادثـه سـازمان دارد.
پیراسـته گفـت: ایـن حادثـه منجـر به مسـموم شـدن 
پنج نفر از سـاکنان شـد که دود ناشـی از آتش سـوزی 
را استنشـاق کـرده بودنـد که توسـط عوامـل اورژانس 
در محـل اقدامـات اولیـه شـده و بـه مراکـز درمانـی 

شـدند. منتقل 

رئیـس بنیـاد مسـکن شهرسـتان گلپایـگان گفت: 
جـاده ای کـه بـرای عبـور لولـه انتقـال آب به قم 
احـداث شـده، سـبب شـده طبیعـت آن منطقـه 
خـراب شـود و آب از یـک نقطـه خروجـی داشـته 
باشـد، بـه همیـن دلیـل در بارندگی هـای شـدید 
احتمال بروز سـیل در روسـتای رباط سـرخ از بالا 

دسـت وجـود دارد.
بحـران  مدیریـت  جلسـه  در  ناطقـی،  علیرضـا 
شهرسـتان گلپایـگان، اظهـار کـرد: در ۱۱ روسـتا 
مسـیل از داخـل روسـتا عبـور می کند کـه در این 
راسـتا وضعیـت روسـتای زرنجـان از همـه حادتر 
آخریـن  اسـت.  سـاحلی  دیـوار  نیازمنـد  و  اسـت 
اعتبـاری کـه بـرای ایـن پروژه بـه ما دادنـد ۳۵۰ 
البتـه  بـود کـه  تومـان در سـال ۱۳۹۸  میلیـون 
ریاسـت  سـفر  در  پـروژه  ایـن  بـرای  بودجـه ای 
جمهـوری به اسـتان پیش بینی شـده، امـا تاکنون 

تخصیـص آن بـرای مـا نیامـده اسـت.
نیازمنـد  سـراور  روسـتای  اینکـه  بیـان  بـا  وی 
دیـوار سـاحلی و تعریض پل اسـت، ادامـه داد: در 
روسـتای فاویـان نیـز شـاهد فرونشسـت هسـتیم 

و نیازمنـد دیـوار سـاحلی اسـت و بـه دلیـل عـدم 
دیـوار سـاحلی چنـد سـال قبل فـردی جـان خود 
را از دسـت داد. همچنیـن رودخانه داخل روسـتای 
وانشـان هـم نیازمند دیوار سـاحلی و دو پل اسـت 
کـه چنـد سـال قبـل بـه دلیـل سـقوط از پل یک 
فوتـی داشـتیم. در روسـتاهای شـادگان، مزرعه و 
اسـفاجرد نیازمنـد دیوار سـاحلی هسـتیم همچنین 
در روسـتای اسـفاجرد شـاهد فرونشسـت هستیم، 
گـزارش را بـه مدیریـت بحـران دادیم، امـا اعتبار 

بـرای آن تخصیـص ندادند.
رئیـس بنیـاد مسـکن شهرسـتان گلپایـگان گفت: 
جـاده ای کـه بـرای عبـور لولـه انتقـال آب به قم 
احداث شـد سـبب شـده طبیعت آن منطقه به هم 
بریـزد و آب از یـک نقطـه خروجـی داشـته باشـد 
کـه در بارندگی هـای شـدید احتمـال بـروز سـیل 
در روسـتای رباط سـرخ از بالا دسـت وجـود دارد. 
در بیـش از ۶۰ درصد روسـتاها شـاهد فرسـودگی 
هسـتیم کـه در چنـد سـال اخیـر حـدود هـزار و 
۵۰۰ وام مقـاوم سـازی و بهسـازی داده شـده، اما 

امسـال شـرایط اخـذ وام سـخت تر شـد.

مدیـرکل آموزش و پرورش اسـتان اصفهان گفت: ۷ واحد آموزشـی نیمه کاره 
در شهرسـتان گلپایـگان وجـود دارد کـه اولویـت تکمیـل این بناها و سـپس 

احـداث بناهای جدید اسـت.
محمدرضا ابراهیمی، درحاشـیه بازدید خود از پروژه های آموزشـی شهرسـتان 
گلپایـگان، اظهـار کرد: سـفرهای دوره ای به شهرسـتان ها داریـم و با مدیران 
مدرسـه گفت وگـو می کنیم، چراکـه معتقدیم هـر اتفاق خوبی که قرار اسـت 
در آمـوزش و پـرورش رخ دهـد از مـدارس شـکل می گیـرد. از ۵ هـزار ۶۰۰ 
مدیـر مدرسـه اسـتان با بیـش از ۸۵ درصـد آنها دیـدار و گفت وگـو کردیم و 
امـروز نیـز عـاوه بـر گفت وگو بـا مدیران مـدارس شهرسـتان گلپایـگان از 

پروژه هـای نیمه تمـام و برخی از مـدارس بازدیـد کردیم.
وی ادامـه داد: معتقدیـم شـورای آمـوزش پـرورش بالاتریـن و اثرگذارتریـن 
شـورای فرهنگی هر شهرسـتان اسـت و این شـورا در شهرسـتان گلپایگان 
خیلـی پویـا اسـت، امروز نیـز مصوبـات خوبی در راسـتای کیفیت بخشـی به 
فضاهـای آموزشـی و بررسـی راهکارهـای احـداث و بهینه سـازی مـدارس 

گذرانده شـد.

بـه گـزارش ایسـنا، مدیـرکل آمـوزش و پـرورش اسـتان اصفهان گفـت: در 
فضاهای آموزشـی در اسـتان مشـکاتی داریم و در شهرسـتان گلپایگان هم 
بـا توجـه بـه اینکه ۱۶ هـزار نفر جمعیـت دانش آموزشـی دارد نیاز اسـت که 
فضاهـای آموزشـی عـاوه بـر بهسـازی بر تعـداد آنهـا نیز افـزوده شـود. در 
گلپایـگان مدرسـه دو نوبتـی داریـم. همچنیـن ۷ واحد آموزشـی نیمـه تمام 
وجـود دارد کـه اولویـت مـا تکمیل آنها و سـپس احداث بناهای جدید اسـت.

ابراهیمـی دربـاره مصوبـات سـفر اسـتاندار بـه گلپایـگان در حوزه آمـوزش و 
پـرورش، خاطرنشـان کـرد: مقرر شـد پـروژه ای تحـت عنـوان حبیب اللهی و 
مدرسـه شـهرک الونـد در دهه فجـر تحویل داده شـود و پروژه سـوم هم که 
مربـوط بـه منطقه مسـکن مهر اسـت برای سـال تحصیلـی آینـده در اختیار 

آمـوزش و پـرورش قرار خواهـد گرفت.
وی یـادآور شـد: حـدود ۲۲ کاس درس در شـهرهای فریدن، فریدونشـهر و 
سـمیرم در کانکـس برپـا می شـود کـه طـی تفاهم نامه بـا بنیاد برکـت مقرر 
شـد بـا اولویت ۱۰ دانش آموزش بیشـتر برای هـر کاس، کاس های درس 

در سـاختمان ها سـاخته و کانکس هـا جمع آوری شـود.

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان مطرح کرد:

وجود ۷ واحد آموزشی نیمه کاره در گلپایگان

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان:

نجات ۲۸ شهروند گرفتار محبوس در آتش سوزی آپارتمان

رئیس بنیاد مسکن شهرستان گلپایگان مطرح کرد:

احتمال بروز سیل در روستای رباط سرخ

معـاون عملیـات فرماندهـی انتظامـی اسـتان اصفهان از کشـف ۴۵۶ کیسـه کود شـیمیایی خارج از شـبکه 
توزیـع بـه ارزش یـک میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال در عملیات ماموران انتظامی شهرسـتان سـمیرم خبر داد.

سـرهنگ مهـرداد فراشـی افـزود: در راسـتای مقابلـه بـا احتـکار و توزیـع خارج از شـبکه کالاهـای دولتی، 
مأمـوران فرماندهـی انتظامـی شهرسـتان سـمیرم از اقـدام مجرمانـه فـردی در خصـوص بارگیـری کـود 
شـیمیایی اوره دولتـی بـدون اخـذ مجوز از دسـتگاههای مرتبط و قصد فـروش خارج از شـبکه توزیع مطلع 

و بررسـی موضـوع را در دسـتور کار خـود قـرار دادند.
وی افـزود: مأمـوران پـس از هماهنگـی بـا مرجـع قضائـی بـه محـل اعـزام و در بازرسـی از یک دسـتگاه 

خـودرو کامیـون کشـنده تعـداد ۴۵۶ کیسـه کـود شـیمیایی اوره دولتـی کشـف کردند.

معـاون عملیـات فرماندهـی انتظامـی اسـتان اصفهـان با بیـان این کـه برابر اعـام کارشناسـان مربوطه 
ارزش محمولـه مکشـوفه یـک میلیـارد و ۲۰۰ میلیون ریال برآورد شـده اسـت تصریح کـرد: در این رابطه 
یـک متهـم دسـتگیر کـه پس از تشـکیل پرونـده برای انجـام اقدامـات قانونی بـه مرجع قضائـی تحویل 

شد. داده 
ایـن مقـام انتظامـی در پایان خاطر نشـان کرد: مبارزه با محتکـران و اخال گران اقتصـادی از اولویت های 
پلیـس بـوده و نیـروی انتظامـی قاطعانـه و درچارچـوب قانون با سـودجویان در ایـن زمینه برخـورد خواهد 
کـرد و از شـهروندان نیـز تقاضـا داریـم هرگونه اخبـار و اطاعات خـود را در این خصـوص از طریق تماس 

بـا شـماره تلفـن ۱۱۰ به پلیس اطـاع دهند.

معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان خبر داد:

کشف کودهای خارج از شبکه 
توزیع در سمیرم
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A U.S.-based analyst is of the 
opinion that talks over the 2015 
Iran nuclear deal will not result 
in an agreement between Tehran 
and Washington because the Bid-
en administration is unwilling to 
reach a deal with a revolutionary 
government in Tehran.
“If Biden’s cabinet wants to reach 
any agreement with Iran, the 
Republicans use it as a tactic to 
attack Biden. Also, I ensure you 
that Americans cannot reach 
any agreement with Iran and the 
JCPOA talks result in nothing 
from the American side,” Dariush 
Sajjadi said in an exclusive inter-
view with the Tehran Times. 
Following is the full text of the 
interview:
Q: The recent developments in 
Iran has cast a shadow on the 
Biden’s government and has 
created at least one different 
talking point in foreign policy 
discourses. How far do you 
think these developments and 
the new conditions may affect 
Biden Administration’s ap-
proach toward Iran in general 
and toward the Vienna talks in 
particular?
A: I was one of those who used to 
say that nothing would come out 
of the JCPOA in Mr. Raisi ‘s ad-
ministration because the Ameri-
cans did not want it. Why?  When 
the Americans began the negotia-
tions, the pragmatist government 
in Iran came into power. I mean, 
Mr. Hassan Rouhani, the succes-
sor of Mr. Hashemi Rafsanjani, 
who was always been considered 
by Americans as part of the prag-
matist faction.
Since the [Islamic] revolution of 
Iran, the Americans have been 
closer to Iran’s pragmatists. 
And in the McFarlane affair, they 
liaised with Mr. Hashemi Rafsan-
jani’s team including Mr. Hassan 
Rouhani and Mr. Vardinejad. The 
[American’s] main goal during 
the last forty-three years has been 
to shift political power balance 
against the revolutionary faction 
in Iran by making concession to 
the pragmatic faction. When Mr. 
Rouhani became the president, 
it was a good opportunity for the 
White House to change the polit-
ical balance in favor of pragma-
tists through the JCPOA negoti-
ations. But something happened 
in between. The main candidate 
for the White House [to carry on 
negotiations] was Mr. Hashemi 
Rafsanjani.
If you remember, Mr. Hashemi 
Rafsanjani entered the 2013 
presidential race. He was so po-
litically powerful that if he had 
not been disqualified, he could 
go, without getting the Leader’s 
permission, to the United Na-
tions to give a speech, negotiate 
with Obama, make some con-
cessions. The Americans would 
have made deal with Hashemi. 
Why? Because they knew that 
Mr. Hashemi was so powerful 
that he could use their favor 
inside Iran to isolate the revolu-
tionary faction. After Hashemi 
was disqualified, though Hassan 
Rouhani was a member of Mr. 
Hashemi’s political family, the 
Americans knew Iranians and 
knew that Hassan Rouhani was 
not powerful enough to make 

any deal with him. Therefore, the 
JCPOA negotiation was fruitless.
Despite negotiations, the JCPOA 
was not considered as a trump 
card for Rouhani. When Hashemi 
Rafsanjani passed away, I wrote 
that Rouhani’s government is 
doomed, because Rafsanjani was 
the detached intellect of Hassan 
Rouhani cabinet. After Hashemi, 
Hassan Rouhani became passive, 
because, in the eyes of the Ameri-
cans, he lost his main supporter.
When Mr.  Raisi entered the of-
fice, the [Iranian] system became 
uniform. The Americans un-
derstood that they could play in 
Iran if there was dissension and 
polarity. 
When the system became uni-
form, I said: “JCPOA will be 
futile.” Why? In the then-presi-
dential elections, when Mr. Jalili 
was the candidate against Mr. Ve-
layati, in one of the debates, Mr. 
Velayati reminded Jalili scornfully 
that diplomacy is not a philoso-
phy class.  At the same time, I 
gave an answer to Mr. Velayati 
in one of my articles that in the 
Islamic Republic, diplomacy is a 
field of philosophy.
It was for this reason that the 
late Imam wrote his most phil-
osophical letter addressed to 
Gorbachev before the dissolution 
of the Soviet Union. When Zarif 
became the foreign minister and 
the JCPOA was signed, I wrote 
at the time that if the JCPOA was 
not signed during Jalili’s nego-
tiations and was signed during 
Zarif negotiations it was because 
America and the (remaining) 5+1 
group did not seek to resolve the 
issue with Jalili because Jalili was 
a representative of the revolu-
tionary faction, and they didn’t 
want to make any concession 
to them. Zarif represented prag-
matists, therefore, 5+1 reached 
an agreement with Zarif. When 
the government of Raisi came to 
power, it did not make any sense 
for them to make a deal with him 
and his faction. Basically, the 
main goal is to isolate the [Iran’s] 
revolutionary party.
 Meanwhile, several events hap-
pened in between that changed 
the balance of power in favor of 
Iran; one was Russia’s attack on 
Ukraine. Well, Russia’s attack on 
Ukraine was somehow a good 
thing for Iran, it gave rise to a fuel 
crisis in Europe.
On the other hand, not only Biden 
but also the Democratic faction 
were in their most fragile politi-
cal situation. Currently, inflation 
in America is very high and the 
middle class of the [American] 
society is under undue pressure. 
You know, America was once 
known as happy America.
In fifties, sixties, seventies, a hol-
iday was defined for an American 
who was either in Disneyland, or 
on a trip or at a party and was 
happy. After 2007, when Ameri-
ca fell, that happy American now 
works two or even three shifts 
to be able to pay his bills in the 
weekend. No more weekend! 
Inflation has gone up and when 
Biden imposed sanction on Rus-
sia’s oil, American citizens were 
the first who were hit by fuel cost 
which increased from two dollars 
a gallon to seven dollars, five dol-

lars, six dollars. Therefore, Amer-
ica is suffering more from infla-
tion.  The Democratic Party is in 
its most fragile state…. If Biden’s 
cabinet wants to reach any agree-
ment with Iran, the Republicans 
use it as a tactic to attack Biden. 
Also, I ensure you that Americans 
cannot reach any agreement with 
Iran and the JCPOA talks result in 
nothing from American side.  
Q: Do you think the Biden gov-
ernment pays attention to the 
opposition abroad?
A: To answer your question, I will 
give a historical example to make 
it more relevant. If you remem-
ber, in the 2008 Nowruz, Obama 
sent a very polite congratulatory 
letter to the Leader of Iran for the 
first time. And this was a signal. 
Look! The political structure of 
the White House is not uniform. 
Traditionally, the White House is 
divided into doves and eagles. 
Doves of the White House are 
known for their diplomacy, Ea-
gles for an iron fist. In 2008, Mr. 
Obama wrote that letter on behalf 
of the dovish faction with Mr. 
John Kerry and the same Joe Bid-
en. The trio took over the game 
against the eagles who were 
looking for radical encounters. 
On the other hand, Mrs. Hillary 
Clinton and Leon Panetta as the 
Pentagon chief were looking for 
a fight. But Obama took over the 
game and began the negotiations 
through Oman.
Although the Leader welcomed 
the negotiation but, he gave his 
historical speech in Mashhad 
about “iron hand under a velvet 
glove”. Anyway, they came for-
ward. Until June, when fraud in 
[Iran’s presidential] elections was 
raised, and people took to street.
It was after the riots in Tehran 
that the eagles in the White 
House took over the game and 
Hillary Clinton officially promot-
ed the riots through Twitter and 
Facebook. Obama resisted until 
the last moment to maintain 
diplomacy. Not that Obama is 
against them and in favor of Iran. 
They both pursue the same goal, 
using different methods, one with 
diplomacy (and) the other with 
confrontation.  
Obama tried as much as he 
could, but after the suspicious 
killing of Neda Agha Sultan, the 
American media promoted it 
even though it was against law, 
because according to the law of 
journalism in the West, no media 
has the right to publish news and 
images that hurt public opinion. 
On September 11, when 3,000 
people were killed in Manhattan, 
no television showed a single 
body. But in the case of Iran, this 
law was forgotten and the scene 
of the killing of Neda Agha Sultan 
was spotlighted one whole week 
with two goals. The first goal was 
to influence international opinion 
against Iran, and the second tar-
get was Obama himself because 
he had resisted a little and had 
not said anything [about Neda’s 
death]. Finally, when pressure 
increased, Obama was forced to 
give up and make a harsh speech 
against Iran.  
The Leader also gave him an 
answer. Then the dovish faction 
lost the game to the eagles, and 

they continued those games for 
two years, resulting in imposing 
paralyzing sanctions [on Iran]. 
So, the political climate in Ameri-
ca is not uniform. Currently, there 
is strong anti-Iran lobby in Amer-
ica including the Jewish lobbyists 
who place heavy pressure on AI-
PAC and SWIFT.
In 1988, England played in the 
camp of Israel and the eagles. 
In fact, in 2008, England, Israel, 
and Saudi Arabia were seeking 
to break up nuclear talks and to 
push toward military confronta-
tion. After Mr. Malley’s remarks, 
the opposition abroad launched a 
campaign against him. He did not 
say anything wrong. The diplo-
mat was trying to keep the game 
in the field of diplomacy through 
the same dovish faction. But 
these excited masses of Iranians 
outside the country who think 
there is a smell of the revolution 
[in Iran] increased their pres-
sure to such an extent that they 
asked for Malley’s resignation. I 
want to say that there is still the 
same climate of political factions 
in America especially now that 
America has a fragile condition 
both economically and militarily.
About Ukraine. Well, Europe also 
has its own concerns. Europe is 
not the Europe of the Obama era, 
when 5+1 (countries) were al-
lies. Now Europe’s problem with 
America is much more serious. 
America does not have much 
concern about fuel shortage.  
And that’s why Europeans com-
plain more than Americans about 
the issue of drones.  Sorry to use 
this term “Americans are flirting 
with diplomacy,” but Europeans 
have serious concerns. There-
fore, the Europeans have taken 
harsher stand about riots in Iran 
than the Americans. Ukraine, of 
course, is an important reason. 
But another reason is because 
European democracy is extreme-
ly secular, that’s why Europeans 
are harsher than Americans [in 
their reaction toward the unrest 
in Iran]. Secularists are against 
hijab. Especially in France after 
the Renaissance hijab became 
strictly a taboo. In America, they 
don’t care much about hijab, but 
it is very important for Europe-
ans. That’s why France has taken 
more sever stand than others. 
Q: How do you in general evalu-
ate the role of Persian-language 
media abroad about Iran’s in-
ternal affairs, especially with 
regard to the events unfolded 
over the last few weeks?
 A: first, these are not media. 
Media has its own academic 
definition. If you look at the re-
cent events, you will realize Iran 
International [TV] is playing the 
main game. A professional jour-
nalist obviously doesn’t consider 
them as media at all. In fact, pro-
fessionally, a media has no right 
to introduce its own political ori-
entation into the program. While 
in Iran International, each anchor 
has taken stand and given judge-
ments. So do not consider these 
media. Most of them are making 
propaganda. BBC can be consid-
ered as a kind of media. It plays 
its game more professionally. 
Of course, they make mischief, 
but at least they make it profes-
sionally. But don’t consider Iran 
International, Manoto, and Voice 
of America as media at all, espe-
cially Iran International. 
Iran International is Riyadh’s po-
litical tool. In fact, Riyadh wants 
to take revenge for its failures 
in Yemen and Iraq through Iran 
International. Riyadh has lost 
the game in Yamen despite large 
investment on Muqtada al-Sadr 
and others. It lost the game in 
Iraq when the new prime minister 
and president of Iraq took office. 
Therefore, Iran International is 

fueling the fire [of riots in Iran].
Second, it goes back to the weak-
ness of the media inside Iran. 
Unfortunately, our media did not 
act professionally, especially ra-
dio and television. You see, the 
output of our radio and television 
is not what it must be. Why? 
Because you monopolize the 
media; we have one radio station 
in Iran; we don’t have any other 
one, and the structure is employ-
ee-oriented. So, the journalists 
are not professional. They have 
a monthly salary; they want to 
get their monthly salary and do 
some work to earn their money. 
In America, one faces Fox News, 
CNN, MSNBC,… all of which are 
private and increase the quality of 
their work to steal even one au-
dience from each other. But here, 
where there is no competition, 
there is no concern, so the result 
is a poor and weak broadcast. In 
2017, when I was in America, 
Ofogh TV invited me through 
Skype; there they showed an 
interview of Mr. Karbaschi with 
BBC who defended Iran’s national 
interests very firmly and serious-
ly. Then the anchor asked if you 
liked Karbaschi’s speech. I said 
of course I like it. But why don’t 
you give this tribune to Karbaschi 
and others like him? Or why have 
you never given them a tribune 
and they must go there? We have 
performed very poorly in terms 
of media and now it is quite evi-
dent that a media such as Iran In-
ternational with its fake news and 
mischievous propaganda can 
very easily endanger Iran’s na-
tional interests. If we can say Iran 
International has had any effect.
Q: What is the purpose of the 
West in creating such as huge 
commotion over Iran’s sale of 
drones to Russia?
A: Don’t take international laws 
too seriously because they are 
defined based on power. Geng-
his Khan had a ring with the 
inscription “Force is right”. You 
have as much right as you have 
power. The Europeans who are 
now complaining why Iran is 
giving drones to Russia used to 
sell a large number of weapons 
from chemical to Dassault Super 
Etendard, Mirage, etc. to Sadd-
am Hussein to fight against our 
country. Selling arms to Iraq to 
fight against us was not wrong 
at that time and they did it very 
brazenly.
The second example is when the 
American embassy was occu-
pied, they were creating a fuss 
that Iran has violated the Vienna 
Convention and occupied the 
territory of the embassy. But the 
same convention was violated 
in 2007 in Erbil when helicop-
ters landed on the roof of the 
Iranian liaison Office in Erbil, 
kidnapped our diplomats in bed 
cloth, confiscated our docs and 
kept [our diplomats] for 2 years. 
Neither the European Union nor 
the UN made any comment on 
it. My point is that don’t take in-
ternational laws very seriously, 
it is all about your power.  Their 
concern is not drones, they’re 
afraid of an Iran which they once 
refused to sell even barbed wire 
to. But Iran has gone so far that 
it is selling drones to a super-
power. They did the same to 
Iran. Aren’t these laws the same 
as the ruling laws of that time? 
I want to say that part of these 
concerns is due to their failure 
in bringing Iran to its knees. I 
explained earlier, another part is 
that Europe is extremely secular. 
And the secular tradition has a 
very negative attitude towards 
religious issues, especially hijab. 
And the hijab and riots are an ex-
cuse in the hands of Europeans 
to exaggerate the drone issue far 
more that it is.

America cannot make a deal with Iran: analyst

PMO to facilitate in-
vestment in ports
ran’s Ports and Maritime Organ-
ization (PMO) has modified its 
investment charter in order to 
facilitate foreign investment in 
the country’s ports, an official 
with the organization announced 
on Wednesday.
“Since economic diplomacy is a 
major policy of the 13th govern-
ment, the charter of investment 
in ports has been facilitated with 
the aim of attracting foreign 
investors,” IRNA quoted PMO 
Deputy Head Jalil Eslami as say-
ing.
Speaking in a gathering of PMO 
managers with oil and petro-
chemical industry representa-
tives, Eslami said: “We live in a 
period when ports infrastructure 
development is very important 
and over the past few decades 
positive efforts have been made 
to increase the capacity of ports 
in the south and north of the 
country.”
According to the official, the 
capacity of the country’s ports 
is going to be increased to 280 
million tons per annum in the 
near future.

---------------------------------------------------

Output of NISOC 
developed fields to 
reach 3.28m bpd
The managing director of Na-
tional Iranian South Oil Company 
(NISOC) has said the output of 
the fields developed by the com-
pany is going to reach 3.28 mil-
lion barrels per day (bpd) in the 
next five years, Shana reported.
Speaking on the second day of 
the country’s National Confer-
ence on Increasing Oil and Gas 
Well Productivity, Alireza Dane-
shi said NISOC is responsible 
for the production of about 80 
percent of the country’s oil while 
accounting for 16 percent of the 
natural gas output.
Emphasizing the vast scope of 
NISOC operations, the official 
noted that the company’s five 
subsidiaries are currently op-
erating in an area of 400,000 
square kilometers in seven dif-
ferent provinces.
Daneshi said his company is 
going to work on a total of 802 
oil wells, including 254 un-
der-development wells and 546 
operational wells to reach the 
above-mentioned output within 
the next five years.

---------------------------------------------------

Iran calls for imple-
menting intra-re-
gional ECO trade 
treaties
Head of Iran Chamber of Com-
merce, Industries, Mines and 
Agriculture (ICCIMA) Gho-
lam-Hossein Shafeie has criti-
cized the lack of implementation 
of intra-regional trade treaties 
among members of the Eco-
nomic Cooperation Organization 
(ECO) in a meeting with the or-
ganization’s Secretary General 
Khosro Nazeri.
Shafeie, who is the periodic 
Head of the ECO Chamber of 
Commerce and Industry, ex-
pressed dissatisfaction with the 
level of trade exchanges among 
the members of the union, say-
ing that the level of trade is not 
in accordance with the capacities 
of the region.
“The volume of exchanges within 
the ECO region has not exceeded 
70 billion dollars, while the ten 
ECO members’ annual trade with 
the world amounts to 930 billion 
dollars” he regretted.
The Economic Cooperation Or-
ganization or ECO is an Asian 
political and economic inter-
governmental organization that 
was founded in 1985 in Tehran 
by the leaders of Iran, Pakistan, 
and Turkey.

Govt. seeks stra-
tegic support of 
stock market

Iranian Finance and Economic 
Affairs Ministry has said the 
government plans to continue 
supporting the stock market 
in the long run and share-
holders can count on the gov-
ernment’s strategic support, 
IRNA reported.
“The government, along with 
its short-term and temporary 
measures to support the stock 
market, has a long-term stra-
tegic plan to continue support-
ing the market in the future,” 
the ministry said in a state-
ment released on Tuesday.
The ministry’s statement was 
released in response to an 
article published by Sharq 
Newspaper titled “fear and 
hope in the capital market” in 
which some worries regarding 
the future of the market have 
been addressed.
The government managed to 
show its serious support for 
the capital market with its 
recent support package, the 
statement read.
“Of course, the 13th govern-
ment has always supported 
the capital market and the 
stability and outlook of the 
market have always been im-
portant for the government. 
Of course, the capital market 
and the developments in this 
market are affected by the 
instrumental view of the past 
as well as the real economic 
developments in the country 
and the changes of different 
variables and risks in the po-
litical, economic, commercial, 
and social fields,” the ministry 
stated.

---------------------------------------------------

8 countries trained 
riot leaders: Irani-
an interior minis-
ter
The U.S., Israel, Saudi Arabia, 
and several European nations 
directly incited unrest in Iran, 
according to Iranian Interior 
Minister Ahmad Vahidi, who 
said that “the leaders and or-
ganizers of those unrests were 
carefully trained in 8 countries 
for these unrests.”
Vahdi, who was speaking with 
the Shia and Sunni clerics in 
Gorgan, Golestan province, 
reiterated, “In the course of 
the recent plot, countries such 
as Germany and Britain, too, 
alongside Saudi Arabia and 
the Zionist regime, had open-
ly established a headquarters 
and were busy supporting the 
rioters.” 
He said these countries at-
tempted to turn the current 
events into “racial conflicts” 
by pretending to favor certain 
Iranian tribes and ethnic mi-
norities. 
This was a massive falsehood 
that the Iranian people of all 
races quickly shunned them, 
the interior minister pointed 
out.
“Even though the enemy 
spent a lot of money on this 
hybrid war and unrest, their 
plans failed. Even though they 
are aware of this failure, they 
still insist on continuing the 
conflict,” he continued.
The interior minister empha-
sized that the oppressors’ 
fake sympathy for nations 
had been demonstrated in the 
past, citing their backing for 
the massacre of Iraqi Kurds 
and Sunni Muslims in Mosul 
as examples.
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Iran came ninth at the 2022 Sitting 
Volleyball World Championship 
Thursday night.
Team Iran eased past Hungary in 
straight sets 25-7, 26-24, 25-11 to 
register their fourth win in the cham-
pionships.
Iran also defeated Poland, Finland and 
Bosnia and Herzegovina in the event, 

however suffered losses against the 
U.S., Slovenia, Canada and Ukraine.
On Friday, Brazil will meet Canada in 
the gold medal match, while the U.S. 
face Slovenia in the bronze medal 
match.
The competitions are being held in 
Bosnia and Herzegovina’s capital Sa-
rajevo and will run until Nov. 11.

Iran come ninth 
at 2022 Sitting 
Volleyball World 
Championship

Trade between Iran, 
France up 53% in 8 
months on year
The value of trade between Iran 
and France increased by 53 per-
cent to reach €235.4 million in 
the first eight months of 2022, 
according to the data released by 
the European Union’s statistics 
office Eurostat.
Based on Eurostat data, the trade 
between the two countries stood 
at €153.2 during January-August 
2021, IRNA reported.
During the said eight months, 
Iran’s imports from the coun-
try marked a 58-percent rise to 
hit €225 million. The European 
country exported €142 million 
worth of goods to Iran in the first 
eight months of 2021.
Despite the significant growth 
of French exports to Iran during 
the January-August period, the 
country’s imports from Iran de-
creased by seven percent and 
settled at €10.4 million. France 
had imported €11.2 million worth 
of commodities from Iran in the 
first eight months of the previous 
year.
The 53-percent growth of the 
trade between the two countries 
in the mentioned period is signif-
icant because the trade between 
Iran and France has gone through 
a downward trend over the past 
four years, so that in 2018 the 
trade between the two countries 
declined 36 percent, in 2019, 83 
percent, and in 2020, as much 
as 31 percent. The volume of 
trade between the two countries 
decreased by 10 percent in 2021.
The value of trade exchanges 
between Iran and France in 2019 
amounted to €394 million, which 
was reduced to €271 million 
in 2020 and to €242 million in 
2021.
According to the Eurostat, the 
total value of trade between Iran 
and the European Union reached 
€3.403 billion in January-Au-
gust 2022, while the figure was 
€2.649 billion in the same period 
of 2021.
The value of Iran’s export to the 
EU member states rose 31 per-
cent in the first eight months of 
2022, as compared to the same 
period in 2021.
Iran exported commodities worth 
€727 million to the union in the 
eight-month period of this year, 
while the figure was €555 million 
in the same time span of the pre-
vious year.
The EU’s export to Iran also rose 
28 percent to €2.676 billion from 
€2.094 billion. Among the EU 
member states, Germany was 
Iran’s top trade partner in the 
mentioned eight months, ac-
counting for 64 percent of Iran’s 
total trade with the union.

---------------------------------------------------

TEDPIX gains 6,600 
points on Wednes-
day
TEDPIX, the main index of Tehran 
Stock Exchange (TSE), gained 
6,605 points to 1.414 million on 
Wednesday.
As reported, over 10.627 billion 
securities worth 56.257 trillion 
rials (about $194 million) were 
traded at the TSE. The first mar-
ket’s index rose 6,237 points, and 
the second market’s index gained 
8,961 points.
TEDPIX gained 43,000 points to 
1.283 million in the past Iranian 
calendar week (ended on Friday).
TSE is one of the four Irani-
an stock exchanges, and the 
most important one. The other 
three ones are Iran Mercantile 
Exchange (IME), Iran Energy 
Exchange (IRENEX), and Iran’s 
over-the-counter (OTC) market, 
known as Iran Fara Bourse (IFB).

Why Are Fried Foods 
Bad For You?

By: PARISA JAMADI

Source: https://www.healthline.com/nutrition/why-fried-foods-are-bad?utm_source=ReadNex-
t#TOC_TITLE_HDR_7

 This article explains why commer-
cially fried foods are bad for you and 
provides some healthier alternatives to 
consider.
Deep frying is a common cooking 
method used across the globe. It’s of-
ten used by restaurants and fast food 
chains as a quick and inexpensive way 
to prepare foods.
Popular fried foods include fish, french 
fries, chicken strips and cheese sticks, 
although you can deep fry just about 
anything.
Many people like the taste of fried 
foods. Yet these foods tend to be high 
in calories and trans fat, so eating a lot 
of them can have negative effects on 
your health.
Fried foods are high in calories
Compared to other cooking methods, 
deep frying adds a lot of calories. 
For starters, fried foods are typically 
coated in batter or flour prior to fry-
ing. Furthermore, when foods are fried 
in oil, they lose water and absorb fat, 
which further increases their calorie 
content (1Trusted Source).Trusted 
Source

Generally speaking, fried foods are sig-
nificantly higher in fat and calories than 
their non-fried counterparts.
For example, one small baked pota-
to (100 grams) contains 93 calories 
and 0.13 grams of fat, while the same 
amount (100 grams) of french fries 
contain 312 calories and 15 grams of 
fat (2Trusted Source, 3Trusted Source).
As you can see, calories add up quickly 
when eating fried foods.
Fried foods are typically high in trans 
fats
Trans fats are formed when unsaturat-
ed fats undergo a process called hydro-
genation.
Food manufacturers often hydrogenate 
fats using high pressure and hydrogen 
gas to increase their shelf life and sta-
bility, but hydrogenation also occurs 
when oils are heated to very high tem-
peratures during cooking. 
The process changes the chemical 
structure of fats, making them difficult 
for your body to break down, which 
can ultimately lead to negative health 
effects.
In fact, trans fats are associated with 

an increased risk of many diseases, in-
cluding heart disease, cancer, diabetes 
and obesity (6, 7Trusted Source, 8).
Since fried foods are cooked in oil at 
extremely high temperatures, they are 
likely to contain trans fats.
What’s more, fried foods are often 
cooked in processed vegetable or seed 
oils, which may contain trans fats prior 
to heating.
One US study on soybean and canola 
oils found that 0.6–4.2% of their fatty 
acid contents were trans fats (9Trusted 
Source). 
When these oils are heated to high 
temperatures, such as during frying, 
their trans fat content can increase 
(10Trusted Source). 
In fact, one study found each time an 
oil is re-used for frying, its trans fat 
content increases (11Trusted Source).
However, it’s important to distinguish 
between these artificial trans fats and 
trans fats that occur naturally in foods 
like meat and dairy products.
These have not been shown to have 
the same negative effects on health 
as those found in fried and processed 

foods.
Eating fried foods may increase your 
risk of disease
Several studies in adults have found an 
association between eating fried foods 
and the risk of chronic disease.
Generally speaking, eating more fried 
foods is associated with a greater 
risk of developing type 2 diabetes, 
heart disease and obesity (12Trusted 
Source).
Heart Disease
Eating fried foods may contribute to 
high blood pressure, low “good” HDL 
cholesterol and obesity, which are all 
risk factors for heart disease (13Trust-
ed Source, 14Trusted Source, 15Trust-
ed Source, 16Trusted Source).
In fact, two large observational stud-
ies found that the more often people 
ate fried foods, the greater their risk 
of developing heart disease (17Trusted 
Source).
Diabetes
Several studies have found that eating 
fried foods puts you at a higher risk of 
developing type 2 diabetes (20Trusted 
Source, 21Trusted Source).

Obesity
Fried foods contain more calories than 
their non-fried counterparts, so eating 
a lot of them can significantly increase 
your calorie intake.
Furthermore, studies indicate that the 
trans fats in fried foods may play a sig-
nificant role in weight gain, as they can 
affect the hormones that regulate appe-
tite and fat storage (24Trusted Source).
Fried foods may contain harmful 
acrylamide
Acrylamide is a toxic substance that 
can form in foods during high-temper-
ature cooking, such as frying, roasting 
or baking. 
It is formed by a chemical reaction be-
tween sugars and an amino acid called 
asparagine. 
Starchy foods like fried potato products 
and baked goods typically have higher 
concentrations of acrylamide (28Trust-
ed Source). 
Animal studies suggest that dietary 
intakes of acrylamide may increase 
the risk of several types of cancer, but 
more studies in humans are needed to 
say for sure.

During a meeting between Iranian Fi-
nance and Economic Affairs Minister 
Ehsan Khandouzi and Armenian Fi-
nance Minister Tigran Khachatryan in 
Tehran on Tuesday evening, the two 
sides stressed materializing the objec-
tive of reaching $3 billion annual trade 
between the two countries.
The two ministers also emphasized the 
need to increase the volume of bilateral 
trade to five million tons, as well as ex-
pand and facilitate financial, banking, 
trade, and customs ties between the 
two sides.
At the beginning of the meeting, Khan-
douzi said, “Today’s conversation 
between the Iranian and Armenian 
delegations is being held in a situation 
where the prime minister of Armenia 
also had appropriate talks with the 
president of Iran in the past days.”
“Mr. Raisi’s government is very serious 
in pursuing the neighborhood policy 
with an emphasis on the Caucasus 
region, and I hope that the target of 
three billion dollars of trade between 
the two countries, which was raised 
in the meeting between the presidents 
of the two countries, will be realized in 
this government”, the minister added.
The Armenian minister of finance for 
his part expressed his happiness that 
during his first visit to the Islamic Re-
public of Iran, very good discussions 
on the development of cooperation 
between Iran and Armenia were raised, 
and added: “The economic and politi-
cal relations between Iran and Armenia 
have traditionally existed for decades.”
Referring to the important issues 
raised in the talks between Armenian 
Prime Minister Nikol Pashinyan and 
Iranian President Ebrahim Raisi, Kha-
chatryan said: “The basis of all talks 
is long-term cooperation between 
the two countries and setting a target 
of three billion dollars for the level 
of trade between the two countries 
shows these basic foundations.” 
Mentioning the 25-percent growth in 

the trade between the two countries in 
2021 compared to the previous year, 
the Armenian minister said, “Accord-
ing to the statistics and figures of the 
nine months of the current year, it is 
predicted that the growth of the trade 
between the two countries for this year 
will be more than 40 percent.”
As previously announced by the direc-
tor-general of Iran’s Trade Promotion 
Organization (TPO)’s office of Central 
Asia, Caucasus, and Russia, the value 
of Iran’s export to Armenia increased 
15 percent in the first half of the cur-
rent Iranian calendar year (March 
21-October 22), from the first half of 
the previous year.
Rahmatollah Khormali put the value of 
Iran’s export to its neighbor at about 
$180 million in the six-month period 
and said: “Of course, these statistics 
exclude the export of gas to Armenia 
and is related to our goods trade with 
this country.”
Referring to the exchange of gas and 
electricity between the two countries, 
he said that last year, 120 million 
dollars of electricity and gas were ex-
changed between the two sides, and 
this figure should be added to the trade 
exchange between the two countries, 
and it is expected that by the end of the 
year, the exchange of gas and electrici-
ty between the two countries will reach 
400 million dollars.
Mentioning the export of technical 
and engineering services to Armenia, 
Khormali said: “The construction of a 
60-kilometer road is underway in this 
country, and four Iranian companies 
participated in the related tender, and 
the result will be determined in the 
coming days, and if this project is 
handed over to the Iranians it will add a 
good amount to the value of our export 
to this country.”
Iran and Armenia signed a memo-
randum of understanding (MOU) on 
energy cooperation in Tehran on No-
vember 1.

Iran, Armenia stress 
reaching $3b bilateral trade

Russian National Security Council Secre-
tary Nikolai Patrushev landed in Tehran on 
Tuesday evening, responding to an invi-
tation from Rear Admiral Ali Shamkhani, 
Secretary of Iran’s Supreme National Se-
curity Council (SNSC).
In addition to his host and counterpart, 
the secretary of Russia’s National Security 
Council was due to meet with several oth-
er high-ranking Iranian political and eco-
nomic figures to discuss bilateral ties and 
international issues of mutual interest.
Patrushev was accompanied by repre-
sentatives from plenty of Russian eco-
nomic groups.
Referring to the regional and global condi-
tions, Shamkhani touched upon remarks 
that regional and international dialogue 
and cooperation are regarded as the ways 
out of existing crises and countering chal-
lenges.
Elucidating the dimensions of the hybrid 
war of the hegemons against the Irani-
an nation as well as the impacts of cruel 
American sanctions, he stated that “the 
expansion of bilateral and regional coop-
eration, especially with neighboring coun-
tries in the economic field, is one of the 
strategic priorities of our country.”
Shamkhani mentioned that it is important 
to strengthen the process of cooperation 
between the two countries in the fields of 
energy, transportation, agriculture, trade, 
banking and environment
He added, “Obstacles in such sectors will 
be eliminated through taking necessary 

measures and steps.”
The top security official also insisted on 
the need to strengthen multilateral coop-
eration in regional organizations, espe-
cially the SCO, to intelligently utilize the 
capacities of member countries.
The SNSC secretary also said the danger 
of terrorism and extremism continues to 
threaten the security of the region and 
the world at large, and emphasized the 
need to continue to increase regional and 
international cooperation to eliminate the 
dangers of such a sinister phenomenon.
Referring to the crisis in Ukraine, Sham-
khani also said, “Iran welcomes and sup-
ports any initiative that leads to a ceasefire 
and peace between Russia and Ukraine 
based on dialogue and is ready to play a 
role in ending the war.”
He suggested the creation of joint and 
synergistic institutions to deal with sanc-
tions and the activation of the capacity of 
international institutions against sanctions 
as well as countries imposing sanctions.
For his part, Patrushev expressed satis-
faction with the acceleration of coopera-
tion between the two countries in various 
fields, saying that “during the four meet-
ings in the current year, the presidents of 
the two countries have emphasized the 
unchangeable will of Tehran and Moscow 
in promoting bilateral relations to a stra-
tegic level.”
Referring to the last agreements between 
both countries’ national security institu-
tions as well as drawing a roadmap for 

strategic cooperation, especially in the 
field of economic and technological sanc-
tions, he said, “The most important goal 
of my trip to Tehran is to exchange ideas 
to speed up the implementation of joint 
projects. In
addition, the provision of dynamic mech-
anisms for kick-starting new activities in 
economic, commercial, energy and tech-
nological fields are unreservedly crucial.”
Patrushev also said that “the creation of 
synergy in transit capacities, especially 
the rapid completion of the North-South 
corridor, is an effective step to improve 
the quality of bilateral and international 
cooperation in economic and commercial 
sectors.”
Emphasizing the pursuit of the joint initi-
atives of the two countries to establish a 
“Group of Friends in Defense of Charter 
of the United Nations” with cooperation 
of counties that have been illegally sanc-
tioned by the West, he stressed, “Western 
countries, especially the United States, 
seek to flout the United Nations Charter 
and strive to impose their political will on 
independent countries.”
The secretary of Russian National Secu-
rity concluded his remarks by presenting 
a report on the Ukraine crisis, adding, 
“From the outset of conflict in Ukraine, 
the Western media empire vowed to up-
end the reality in a bid to foment deviation 
in the world public opinion regarding the 
outbreak of the Ukraine crisis and its bat-
tleground realities.”

Top security 
official says 
Iran ready 
to help end 

Ukraine war



اقتصاد استان

Isfahan News

اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
استانداری اصفهان گفت: این استان 
ظرفیت ها و زمینه های بسیار مساعدی 
برای توسعه روابط تجاری و اقتصادی 

با عمان دارد.
امیر رضا نقش در نشست با معاون وزیر 
صنعت، تجارت و توسعه سرمایه گذاری 
عمان در اتاق بازرگانی اصفهان ابراز 
امیدواری کرد که حضور هیات عمانی 
در استان اصفهان و برنامه های پیش 
بینی شده در گسترش روابط سیاسی، 
اقتصادی و فرهنگی ۲ کشور مؤثر باشد.
وی ادامه داد: ظرفیت گردشگری 
اصفهان به خوبی در عمان معرفی 
نشده است و این امکان وجود دارد که 
در گردشگری و اقتصاد گردشگری 
فعالانه تر عمل شود و این استان در 
مورد گردشگری سلامت از زمینه های 

مناسبی برخوردار است.
اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
استانداری اصفهان گفت: ما خواستار 
برقراری پرواز مستقیم بین اصفهان و 
مسقط هستیم که به زودی این پرواز 
برقرار خواهد شد و خواستار این هستیم 
که این حمایت ها از طرف عمان هم 

انجام شود.
وی همچنین با اشاره به فرصت های 
سرمایه گذاری گفت: بعنوان دولت و 
حاکمیت در این زمینه هر گونه حمایت و 
تسهیل گری را در زمینه سرمایه گذاری 
خارجی بویژه سرمایه گذاری عمان در 
ایران انجام خواهیم داد و با توجه به 
زمینه های مساعدی که در ۲ سال اخیر 

ایجاد شده، مبادلات تجاری بین ایران و 
عمان و بصورت خاص اصفهان و کشور 
عمان قابلیت گسترش بیشتر از وضعیت 

کنونی را دارد.
معاون وزیر صنعت، تجارت و توسعه 
سرمایه گذاری عمان نیز در این نشست 
گفت: توجه به روابط عمان با ایران مورد 
تاکید و پشتیبانی بالایی قرار دارد و 
پیشبرد روابط اقتصادی کشورهای 
ایران و عمان مورد تاکید مسوولان 

ارشد ۲ کشور قرار دارد.
صالح بن سعید مَسَن افزود: توجه 
خاصی برای توسعه روابط اقتصادی با 
ایران است در ۲ ساله اخیر رشد خیلی 
خوبی داشته ولی انتظار ما بیش از 

اینهاست.
وی با اشاره به اینکه روابط دوستانه، 
برادرانه، سیاسی و تاریخی بین ۲ کشور 
ایران و عمان برقرار است، اظهار داشت: 
بعنوان دستگاه دولتی و حاکمیتی حامی 
بخش خصوصی در کشور عمان به 
فعالان این بخش توصیه و پیشنهاد 
کردیم که همه چالش ها را کنار بگذارند 

و به پیش بروند.
معاون وزیر صنعت، تجارت و توسعه 
سرمایه گذاری عمان با بیان اینکه 
کمیته ای در هر ۲ کشور ایران و عمان 
وجود دارد که وزرا برای پیشبرد این 
کارها تلاش می کنند افزود: چالش های 
خیلی بزرگی بدلیل وجود تحریم ها 
وجود داشت که همه این چالش ها در 
سال های اخیر با همکاری ایران حل 
شده و کارها به خوبی در حال پیشرفت 

است.
سرمایه  تمام  از  کرد:  بیان  وی 
گذاری های ایرانی در عمان استقبال 
می کنیم و عمان می تواند انتخابی خوبی 
برای انتقال تولیدات صنایع ایرانی از 
عمان به سایر نقاط دنیا از جمله آسیا، 
اروپا، آفریقا و سایر کشورهای خلیج 

فارس باشد.
صالح بن سعید ادامه داد: از سرمایه 
گذاری های مشترک و حتی سرمایه 
گذاری عمان در ایران حمایت می کنیم 
و در صورت توسعه سرمایه گذاری های 
مشترک بطور طبیعی روابط اقتصادی 
و تجاری بین ۲ کشور نیز توسعه پیدا 

خواهد کرد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 

اصفهان گفت: اصفهان ظرفیت های 
بالایی برای همکاری با کشورهای 
مهم شریک تجاری ایران و بویژه کشور 
عمان بعنوان یکی از شرکای تجاری 

ایران دارد.
امیرحسین کمیلی افزود: تبادلات 
تجاری ایران و عمان در هفت ماه 
امسال ۷۰ درصد افزایش پیدا کرده 
است این خبر خوبی است و از این 
موضوع استقبال می کنیم و امیدواریم 
در ماه های پایانی سال این تبادلات 

افزایش بیشتری پیدا کند.
به گزارش ایرنا در نشست هیات عمانی 
با معاون امور هماهنگی اقتصادی 
استان  استاندار و مدیرکل صمت 
اصفهان و رییس اتاق بازرگانی اصفهان 

دراتاق بازرگانی راههای همکاری 
دوجانبه مورد بررسی قرار گرفت.

سفر یک روزه هیات تجاری صنعتی 
عمان به اصفهان، با هدف آشنایی با 
ظرفیت های تجاری وصنعتی استان 
و نشست با فعالان اقتصادی و بازدید 
از چند واحد تولیدی وشهرک علمی 

تحقیقاتی استان، انجام شد.
هیات تجاری صنعتی عمان متشکل 
از تیم تجاری و صنعتی کشور عمان 
با حضور معاون وزیر تجارت، صنعتی 
وسرمایه گذاری، رییس اتاق بازرگانی 
این کشور و رییس نواحی صنعتی وتنی 
چند از هلدینگ های تجاری وصنعتی 
با هماهنگی مرکز توسعه تجارت ایران 

به اصفهان سفر کردند.
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مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات اسـتان اصفهان گفت: 
فرآینـد صـدور مجـوز اجـرای پـروژه ۲۰ میلیون پـورت فیبر 
نوری کشـور در اسـتان اصفهان از شـهرهای شـاهین شهر، 

کاشـان و کوهپایـه آغاز می شـود.
جعفـر مطلـب زاده بـا بیـان اینکـه عملیـات اجـرای پـروژه 
۲۰ میلیـون پـورت فیبـر نـوری کشـور در مـدت سـه سـال 
انجـام خواهد شـد، افـزود: پیشـرفت این پـروژه بـا همکاری 
شـهرداری ها بـا اپراتورهـا انجـام خواهـد شـد و بـا توجـه به 
ایـن موضـوع اجـرای این طـرح در شـاهین شـهر و کاشـان 

انجـام خواهد شـد.
وی با اشـاره بـه ضـرورت ارتقای فنـاوری دسترسـی به پهن 
 )FTTH( باند افزود: فنـاوری ارتباط با فیبـر نوری تا در منـزل
در اسـتان اصفهان تنهـا ۰.۳ درصـد از ارتبـاط به پهـن باند را 

شـامل می شـود و این عدد بـرای کشـور ۰.۲ درصد اسـت.
به گزارش ایرنا، کمتـر از ۱۰ ماه قبـل پروژه راهبـردی و ملی 
»فیبرنـوری منـازل و کسـب وکارها« با هـدف دسـتیابی به 
ایجاد ۲۰ میلیون پوشـش فیبرنوری تا پایان دولت سـیزدهم 

آغاز بـه کار کرد.
مرداد ۱۴۰۰، بـرای ۹۰۹ هزار و ۶۸ خانوار پوشـش فیبرنوری 
ایجاد شـده بود، ۶۸۴ هزار و ۳۶۰ پورت فیبرنـوری منصوبه و 
۱۷۳ هـزار و ۹۴۳ سـرویس گیرنده این خدمـت بودند. اکنون 
با گذشـت کمتر از ۱۰ ماه تعـداد خانوار تحت پوشـش به یک 

میلیون و ۸۶۵ هزار و ۱۲۴ رسـیده است.
بنابر آخرین آمار آنلاین در داشـبورد پروژه فیبرنـوری، اکنون 
یـک میلیـون و ۶۹۳ هـزار و ۸۱۹ پـورت منصوبـه داریـم و 
تعـداد سـرویس گیرنـدگان نیـز بـه ۳۶۵ هـزار و ۳۲۹ کاربر 

رسـیده است.
دولت سـیزدهم برای جلب مشـارکت اپراتورها در این پروژه، 
از همه سـه درصد حق السـهم خود از اپراتورهـای ثابت برای 
ارائه خدمـات فیبر نـوری به منظور توسـعه شـبکه فیبرنوری 
صرف نظر کـرد؛ از طرف دیگر دسـتگاه های دولتی و عمومی 
موظف شـدند تا منابع خـود ماننـد دکل، داکت و سـیم خود را 
اپراتورهای بخش خصوصـی به اشـتراک بگذارند. همچنین 
براسـاس مصوبه هیـات وزیـران، اپراتورهـای FCP به جای 

سـه درصد و شـرکت مخابـرات ایـران به جـای پنـج درصد 
برای ارائـه خدمات فیبـر نـوری، یک دهم درصد حق السـهم 

به دولـت پرداخـت می کنند.
اسـفند سـال گذشـته، دولت از یک سـوم درآمد خود از بخش 
مخابـرات بـرای توسـعه طـرح FTTX چشم پوشـی کـرد. با 
مصوبه هیات وزیران هشـت درصد از ۲۸ درصـد درآمد دولت 
از اپراتورهـای تلفـن همـراه، صرف توسـعه ارتباطـات ثابت 

مبتنی بـر فیبر خواهد شـد.
افزایـش کیفیـت تجربـه کاربـر، افزایـش کیفیـت خدمات، 
کاهش هزینه سـرمایه گذاری توسـعه شـبکه پهن باند، توجه 
به آثار زیسـت محیطی، کاهش شـکاف دیجیتـال و کاهش 
هزینه نیـروی کار، عدم وابسـتگی توسـعه به منابـع محدود 
فرکانسـی، کاهش شـکاف دیجیتالی، رشـد تولیـد ناخالص 
داخلی، ازجملـه مزایایی اسـت که طرح ملی فیبرنـوری برای 

کاربـران دارد.
پـروژه فیبرنـوری دارای الزاماتی اسـت که باید رعایت شـود. 
بـرای توسـعه ایـن شـبکه بایـد ۸۰ درصـد خانوارهـای هـر 

اسـتان تحت پوشـش قـرار بگیرنـد. منظـور از خانـوار تحت 
پوشـش، خانواری واقع در شـعاع هوایی حداکثـر ۳۰۰ متری 
یکـی از نقاط حضور اسـت کـه ظـرف مـدت ۳۰ روز از تاریخ 
درخواسـت وی، خدمت دسترسـی مبتنی بر فیبر نوری برای 

او تأمین شـود.
از دیگر الزامـات این پـروژه می توان بـه این نکته اشـاره کرد 
که برای حداقل ۱۰ درصـد کاربران امکان اسـتفاده از خدمت 
دسترسـی از طریق فیبر نوری با قابلیت حداقل سـرعت یک 

گیگابیت بر ثانیه وجود داشـته باشـد.
همچنین حداقل ۵۰ درصد کاربران امکان اسـتفاده از خدمت 
دسترسـی از طریق فیبر نوری )FTTP( و حداکثـر ۵۰ درصد 
کاربـران امـکان اسـتفاده از خدمـت دسترسـی پرسـرعت از 
طریـق دسترسـی سـیمی بـا قابلیـت حداقـل سـرعت ۵۰ 
مگابیت بـر ثانیه و دسترسـی رادیویی مجاز بـا قابلیت حداقل 
سـرعت ۳۰ مگابیت بر ثانیه را داشته باشـند؛ کاربران خدمت 
دسترسـی مبتنـی بر فیبـر نـوری، منـازل و کسـب وکارهای 

بهره بـردار آن هسـتند.

مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان خبر داد:

آغازاجرای پروژه ۲۰ میلیون پورت فیبر نوری ازاصفهان

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان:

اصفهان زمینه های مساعدی برای روابط با عمان دارد

علی حسین رعیتی در جمع رییسان و نمایندگان تشـکل های کارگری استان 
اصفهان، اظهار داشـت: بـا توجه به اهمیت نقـش کارگران بـرای جامعه کار و 

تولید کشـور، دغدغه های تشـکل های کارگری مهم و قابل پیگیری اسـت.
وی معیشـت، امنیت شـغلی و مسـکن را سـه دغدغه اصلی کارگـران عنوان 
کـرد و افـزود: در حـوزه امنیت شـغلی مفاد مـاده ۷ قانـون کار احصـا و ضمن 
مطالعه و بررسـی تجربیات سـایر کشـورها، طرحی برای ارائه به هیات دولت 
آماده شـده اسـت که بر اسـاس آن کارگرانی کـه دارای کار به صورت مسـتمر 

هسـتند به عنوان کارگر دائم شـناخته شـوند.
رعیتی فرد همچنیـن در خصوص مسـکن اظهار داشـت: اقداماتـی درزمینه 
مسـکن کارگران هم انجام شـده و امیدواریم با کمک وزارت راه و شهرسـازی 
و وزارت صنعت، معدن و تجـارت بتوانیم دغدغه کارگران را در حوزه مسـکن 

حـل کنیم.
وی خاطرنشـان کرد: حـدود ۱۱ هزار و ۷۰۰ تشـکل کارگری در کشـور وجود 
دارد امـا تعـداد واحدهای اقتصـادی کـه باید این تشـکل ها را تشـکیل دهند 
خیلی بیشـتر اسـت و کارفرمایان باید احساس کنند که تشـکل های کارگری 
همراه و همـگام با آن ها به دنبـال ارتقای بهره وری در واحد اقتصادی هسـتند 

و فقط به منظـور مطالبه گری تشـکیل نشـده اند.
معـاون روابـط کار وزارت تعـاون، کار و رفـاه اجتماعی گفت: جامعـه کارگری 
مطالبات بـه حقـی دارد اما جامعـه کارفرمایی نیز بـه حمایت هایی نیـاز دارد و 
این دو ضلـع لازم و ملـزوم هم هسـتند و باید بین آن ها تـوازن برقرار شـود تا 

به تولید کشـور لطمه ای وارد نشـود.
وی ادامـه داد: تشـکلات کارگـری بایـد روی اساسـنامه های خـود بازنگری 
داشـته باشـند تـا انحصارهـا شکسـته شـود و افـراد بـرای عضویـت در این 

تشـکل ها ترغیـب شـوند.
مدیرکل تعـاون، کار و رفاه اجتماعی اسـتان اصفهان هم در این جلسـه گفت: 
تشـکل های ما در اسـتان اصفهان به صورت واقعی و مؤثر در جلسـات هیات 

های تشـخیص و حل اختلاف حضـور دارند.
میثم مداحی بابیـان اینکه در اسـتان های دیگر ممکن اسـت اعضـای هیات 
های تشـخیص و حل اختلاف در جلسـات رسـیدگی به صورت کامل حضور 
نداشـته باشـند، گفت: در اسـتان اصفهان جلسـات ما باقدرت و قوت و قانونی 

با همه اعضا تشـکیل می شـود کـه از آن هـا باید قدردانـی کرد.
به گـزارش ایرنا، اساسـنامه تشـکل ها، بیمه و شـرایط سـخت و زیـان آور در 
کارخانه های، ضعیف ماندن تشـکل ها در سـطح کشـور، جابه جایـی نیروی 
کار و جابه جاشدن تشـکلی که فرد در آن عضویت دارد، امنیت شغلی، از جمله 

مواردی بـود که توسـط اعضای حاضر در جلسـه مطرح شـد.
معـاون روابـط کار وزارت تعـاون، کار و رفاه اجتماعی در سـفر یـک روزه خود 
به اسـتان اصفهان از شـرکت پتروشـیمی اصفهان بازدیـد و با کارگـران این 

مجموعه گفـت و گـو کرد.

معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: 
سه جانبه گرایی در دولت سیزدهم در حوزه های تصمیم 
سازی و تصمیم گیری برای ایجاد توازن در روابط بین 
کارگران و کارفرمایان به صورت کامل عملی و اجرایی 
شده و از نظرات شرکای اجتماعی در این زمینه استفاده 

شده است.

معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در 
جمع رییسان و نمایندگان تشکل های کارگری استان:

سه جانبه گرایی برای توازن در روابط کارگر 
و کارفرما در دولت سیزدهم اجرایی شد

گزارش و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
حمل ونقل شورای اسلامی شهر اصفهان از 
تعامل و همکاری دوجانبه سازمان پایانه های 

مسافربری اصفهان و مشهد خبر داد.
به گزارش خبرنگار ایمنا، ابوالفضل قربانی 
در بازدید از پایانه امام رضا )ع( و سازمان 
پایانه های مسافربری شهرداری مشهد، 
اظهار کرد: تعامل، همکاری دوجانبه و 
انتقال تجربیات بین سازمان پایانه های 
مسافربری دو کلان شهر اصفهان و مشهد 
برای نخستین بار در کشور در دستور کار 

قرار دارد.
وی ادامه داد: با توجه به ورود حجم زیاد 
مسافر به مشهد که بالغ بر ۹۰ درصد آنها زائر 
حرم امام رضا )ع( هستند، بسیاری از خدمات 

به صورت ممتاز ارائه می شود.
رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: 
وجود ایستگاه سوار و پارک سوار در شهر 
مشهد در واقع کمک به مدیریت حمل ونقل 

درون شهری و درون استانی است.
قربانی برگزاری جلسات مشترک میان 
سازمان پایانه های کلان شهرها برای 
به اشتراک گذاشتن تجربیات را پیشنهاد 
داد و خاطرنشان کرد: اقدام سازمان 
پایانه های مسافربری شهرداری های 
اصفهان و مشهد می تواند آغاز حرکت 
مشترک با سایر کلانشهرها باشد، در 
نند میزبانی  واقع این دو شهر می توا
برگزاری جلسات ماهیانه در جهت 
انتقال تجربیات و برنامه ها را بر عهده 

بگیرند.
سازمان  مدیرعامل  توکلی،  ابوالفضل 
پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان نیز 
در این بازدید، اظهار کرد: آمار سفر از اصفهان 
به شهر مشهد از طریق اتوبوس های برون 
شهری برای زیارت امام رضا )ع( بسیار زیاد 
است، همچنین اصفهان مقصد گردشگران 

بسیاری از شهروندان مشهدی است.
وی هدف از این دیدار را تبادل تجربیات در 
زمینه های فرهنگی، اجتماعی، فنی، عمرانی 
و سیستم هوشمندسازی و فناوری اطلاعات 
عنوان کرد و افزود: به منظور تبادل تجربیات 
بین دو کلانشهر در راستای خدمات رسانی 
بهتر به زائران و گردشگران، قرار است 
نشست و جلسات مشترکی بین دو شهر 

اصفهان و مشهد برگزار شود.
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری 
شهرداری مشهد نیز در این بازدید گزارش 
آماری از وضعیت پایانه های موجود در 
این کلانشهر ارائه کرد و گفت: به دنبال 
این هستیم تا در طرح توسعه پایانه های 
مسافربری مشهد، دو پایانه غرب و شرق را 
احداث و خط سه و چهار مترو را به نحوی 
طراحی کنیم که در راستای تسهیل سفر 
مسافران و همچنین زائران استان اصفهان 

از پایانه ها عبور کند.
کمیسیون  رئیس  ایمنا،  گزارش  به 
هوشمندسازی و حمل ونقل شورای اسلامی 
پایانه های  شهر و مدیرعامل سازمان 
مسافربری شهرداری اصفهان از قسمت های 
مختلف پایانه از جمله سیستم هوشمندسازی 
اطلاع رسانی سفر، تأسیسات، نیروگاه گاز 
تولید برق، زائر سرا، سالن های همایش و 
اجتماعات، شرکت ها، امکانات ورزشی و 

تفریحی بازدید کرد.

تبادل تجربیات حمل ونقلی 
 شهرداری های اصفهان

و مشهد

رئیس کمیسیون هوشمندسازی و 
 حمل ونقل شورای شهر اصفهان

مطرح کرد:

خبر روز

ISFAHAN
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معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: برای کنترل بازار کار 
چندانی از دست مسوولان بر نمی آید و تلاطم و سلامت امروز بازار باید توسط اصناف 

مدیریت و کنترل شود.
محمدرضا جان نثاری روز چهارشنبه در نشست روسای اتاق های اصناف استان 
اصفهان افزود: اصناف دولتی نیستند و در مقابل دولت هم قرار ندارند بلکه همکار 
دولت هستند و بیشتر این قشر در این سال ها در مقام عمل دین خود را به دنیا نفروختند 

و هر جای که تکلیف داشتند حاضر نشدند، حق الناس را زیر پا بگذارند.
معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان اظهار داشت: بازار باید توسط 

اهل فن، کسبه و افراد متدین کنترل و مدیریت شود، البته نظارت و اعمال قانون 
باید وجود داشته باشد اما اثربخشی که خود حفاظتی در بازار دارد از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است.
وی اضافه کرد: در این دولت مردمی باید از توان و انرژی مردم استفاده شود و بدنبال 
این هستیم که کمترین دخالت را در بازار داشته باشیم و تمایل چندانی نداریم که بطور 
مستقیم در بازار دخالت کنیم؛ اقتصاد و بازار باید خود را اداره کنند و اصناف هم باید 
خودشان نظارت و مدیریت بر بازار را بر عهده داشته باشند و صحنه را با در نظر گرفتن 

حق مردم، حق صنف و حق حاکمیت مدیریت کنند.

وی افزود: هر جایی که حاکمیت باید اصناف را به کار بگیرد و از حضور آنها در راستای 
منافع ملی استفاده کند همواره و بطور تمام قد در صحنه حاضر می شوند.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان نیز در این نشست با بیان اینکه 
اصناف استان اصفهان در کل کشور تاثیرگذار هستند گفت: اصناف همیشه جزو با 
انصاف ترین، با اعتبارترین و صدیق ترین افراد جامعه بودند و معتمدان محل بطور 

معمول از اصناف آن محل هستند.
امیرحسین کمیلی افزود: امروز در موقعیت خطیر و حساسی قرار داریم و باید نسبت به 

وظایف و اختیارات و آیین نامه ها و قوانین با آگاهی کامل عمل کنیم.

معاون استاندار اصفهان:

تلاطم و سلامت 
بازار باید توسط 
اصناف مدیریت 
شود

معاون عمران شهری شهردار اصفهان گفت: 
سالن اجلاس سران در این کلانشهر حدود 
۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و برای 
تکمیل آن ۷۰۰ میلیارد تومان دیگر نیاز است.

اصغر کشاورز راد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
افزود: امسال بالغ بر ۱۸۰ میلیارد تومان برای 
این طرح در نظر گرفته و بالغ بر ۵۰ درصد آن 
تأمین شد و پیمانکار در حال فعالیت بر روی 

پروژه است.
وی ادامه داد: ۱۰ درصد باقی مانده سالن 
اجلاس اصفهان بیشتر در زمینه نازک کاری، 
صوت و تصویر، تکمیل سه سالن جنبی، سالن 
عمومی چند منظوره و سینماست و بخشی نیز 

باید صرف بخش تاسیسات پروژه شود.
 معاون عمران شهری شهردار اصفهان 
تصریح کرد: برای این پروژه در ۱۰ سال اخیر 
۷۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است که اگر 
بخواهیم این رقم را به روز کنیم دستکم ۱۰ 

برابر بیشتر خواهد شد.
کشاورز راد اظهارداشت: شهرداری همچنین 
برای، تکمیل، بهره برداری و استفاده پس از 
آن به دنبال جذب سرمایه و مشارکت بخش 
خصوصی نیز هست و در این ارتباط در کنار 
مذاکره با وزارت امور خارجه با سرمایه گذاران 

و بانک ها نیز جلساتی داشته ایم.
وی خاطرنشان کرد: دولت های قبلی برای 
این پروژه ۱۰۰ میلیارد تومان در نظر گرفته 
بودند اما تنها ۲۰ میلیارد تومان آن تخصیص 
یافت و پس از آن دیگری اعتباری برای طرح 
در نظر نگرفتند و بر همین اساس تاکنون 
عهده شهرداری  بر  تکمیل  هزینه های 

اصفهان بوده است.
مرکز  سالن های  کار ساخت مجموعه   
همایش های بین المللی اصفهان بعنوان یک 
طرح چندمنظوره و با هدف میزبانی اجلاس 
سران کشورهای غیرمتعهد در ایران از سال 

۱۳۸۹ آغاز شد.
این مرکز در زمینی به مساحت ۷۱ هکتار با 
۴۲۵ هزار مترمربع زیربنا در شرق کلانشهر 
اصفهان ایجاد شده است و سالن اصلی آن ۲ 

هزار و ۴۰۰ نفر ظرفیت دارد.
اصفهان  بین المللی  همایش های  مرکز 
بگونه ای طراحی شده که گویای عبارت 
معروف"اصفهان، نصف جهان" است زیرا 
شکل نیم کره آن نماد 'نصف جهان' است 
و در ساختمان آن از جمله سقف داخلی اش 
که نماد سقف مسجد شیخ لطف الله است، 

معماری خاص اصفهان لحاظ شده است.

مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزی اصفهان گفت: سالانه حدود ۶۰ 
میلیون عدد تخم چشم زده ماهی قزل آلا در این 
استان تولید می شود و در صورت حمایت می توان 

این رقم را افزایش داد.
تخم ماهی چشم زده مهم ترین نیازمندی 
مجتمع های پرورش ماهی است و از حیث 
امنیت غذایی و تداوم عملکرد واحدهای تولیدی 

اهمیت دارد.
محمدرضا عباسی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
افزود: در ۶ ماه نخست امسال بالغ بر ۳۵ میلیون 
تخم چشم زده تمام ماده ماهی قزل آلا در استان 

اصفهان تولیدشده است.
وی اضافه کرد: قطع وابستگی و عزم ملی در 
خودکفایی اقتصادی با توجه به اهمیت زنجیره 
ارزش تولیدات آبزیان خوراکی به خصوص 
قزل آلا در کشور، نیاز به بچه ماهی قزل آلا از 
تخم چشم زده ماهی از نهاده های مهم برای 

رونق مزارع پرورش ماهی است.
مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزی اصفهان ادامه داد: این محصول در 
چند سال اخیر همواره با خروج ارز از کشور برای 
تأمین نیاز مزارع سرد آبی همراه بود و میلیون ها 
دلار برای خرید تخم چشم زده از کشورهای 

اروپایی ازجمله فرانسه، اسپانیا و دانمارک صرف 
می شد.

عباسی اظهار داشت: درحالی که با صرف اندکی 
از این ارز می توان مراکز تکثیر تخم چشم زده در 
نقاط مختلف کشور راه اندازی و با هزینه ای بسیار 
پایین تر، نیاز مهم و راهبردی مزارع داخل و حتی 

کشورهای همسایه را تأمین کرد.
وی خاطرنشان کرد: در پنج سال اخیر با 
پیگیری شیلات استان، سازمان شیلات ایران 
و علاقه مندی و پشتکار سرمایه گذار بخش 
خصوصی، مرکز تکثیر و پرورش شایان قزل 
شهرستان فریدون شهر واقع در غرب اصفهان، 
تنها مرکز پرورش مولد و تولید تخم چشم زده 
مرغوب و قابل رقابت با تخم های تولیدی وارداتی 
آغاز بکار کرد، این مرکز می تواند در صورت 
حمایت دولتی به عنوان یک شرکت دانش بنیان 

در پشتوانه تولید آبزیان در کشور باشد.
مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد 
کشاورزی اصفهان گفت: تولید داخلی در شرایط 
فعلی و با توجه به قیمت ارز، صرفه جویی زیادی 
به همراه دارد که در صورت حمایت بیشتر و اتکا 
به دانش داخلی و ایجاد مراکز مشابه بی نیازی 
کشور به تخم های وارداتی در سال های آینده، 

دور از انتظار نیست.

معاون عمران شهری شهردار اصفهان خبر داد:

پیشرفت ۹۰ درصدی سالن 
اجلاس سران اصفهان

مدیر شیلات و امور آبزیان سازمان جهاد کشاورزی استان مطرح کرد:

تولید سالانه ۶۰ میلیون تخم چشم زده 
ماهی قزل آلا در اصفهان
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 یلدا توکلی   در ســال زراعی گذشــته به واســطه 
خشکسالی، میزان تولید برنج به یک میلیون و ۸۰۰ هزار 
تن رسید و این موضوع زمینه ساز مشکلات متعددی در 
بازار شد. نیاز کشور به برنج سالانه ۳ میلیون تن برآورد 
می شــود که از این میزان معمولًا ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار 
تن در کشور تولید و ۵۰۰ هزار تن از طریق واردات تأمین 
می شود. اما با توجه به اظهارات مسوولان و فعالان این 
حوزه، در سال جاری به واسطه افزایش تولید، باید منتظر 
کاهش چشمگیر قیمت ها باشیم، در حالیکه آنچه در بازار 

دیده می شود نشان از افزایش قیمت ها است.
• بایـد برنـج را ۹۰ تـا ۱۰۰ هزار تومـان به 

کارخانـه داران بفروشـند
برنـج تـا خـرداد امسـال بـا قیمـت حـدود ۷۰ تـا ۷۵ 
هـزار تومـان از کشـاورزان خریـداری می شـد و بعـد 
از شکسـته گیری و بسـته بندی بـه ۹۰ هـزار تومـان 
می رسـید و حـدود ۱۰۰ هـزار تومـان بـه مصرف کننده 
فروخته می شـد، امـا از ۱۵ خـرداد نـرخ برنج بـه یکباره 
بـه ۱۰۰ هـزار تومـان رسـید. در اسـتان های شـمالی 
حـدود ۱۰ تـا ۱۵ هـزار تـن برنـج از سـال گذشـته در 
کارخانه هـا مانـده اسـت و حـالا بـا ورود برنـج تـازه به 
بـازار، کشـاورزان مقاومـت می کننـد کـه برنـج را ۹۰ 
تـا ۱۰۰ هـزار تومـان بـه کارخانـه داران بفروشـند تـا 
جوابگـوی هزینه هـای تولید آنها باشـند، زیـرا می دانند 
قیمـت برنـج در گذشـته بـه ۱۰۰ هـزار تومان رسـیده 

اسـت.
• جلوگیری از واردات برنج درصورت آسـیب 

به تولیـد داخل
چندی پیـش محمد مخبـر معـاون اول رئیس جمهور با 
تاکید بـر اینکه رویکرد اصلـی دولت تقویـت تولید برنج 
ایرانی اسـت، گفـت: واردات برنـج در ایام اخیـر اقدامی 
جهت تعادل بخشـی به بـازار و تنظیـم عرضـه و تقاضا 
بود، امـا رویکـرد اصلی دولـت این اسـت کـه از واردات 
برنج درصورت آسـیب به تولیـد داخل جلوگیری شـود. 
به گفته وی، ظرفیت های سـه اسـتان شـمالی کشور در 

بخش کشـاورزی بسیار گسـترده اسـت؛ به گونه ای که 
اگـر به نحـو مطلـوب از ایـن ظرفیت ها اسـتفاده شـود، 
از محـل درآمدهـای حاصله می تـوان بخش زیـادی از 
هزینه هـای موردنیاز کشـور را تأمین کرد. سـاداتی نژاد، 
وزیـر جهـاد کشـاورزی نیـز در این زمینـه تاکیـد کرده 
اسـت: با توجه به ظرفیتی که کشـور در تولید برنج دارد، 
نباید واردات برنج داشـته باشـیم. با افزایش دوره کشت 
به راحتی می تـوان مقدار مـورد نیاز کشـور را تولید کرد. 
با این حـال، بخش عمـده ای از برنج مصرفـی خانوارها 
از محـل واردات تأمیـن می شـود و در ماه هـای اخیـر با 
افزایش بی رویه قیمت برنج ایرانی، بسـیاری از خانوارها 

به مصـرف برنـج وارداتـی روی آورده اند.
• حضور سوداگران در بازار برنج

رئیـس اتحادیـه شـالیکوبی داران اسـتان مازنـدران نیز 
بـا اشـاره بـه اینکـه چنانچـه رونـد کاهشـی قیمت هـا 
بـه گونـه ای باشـد کـه برنج هـای طـارم و هاشـمی با 
نـرخ کمتـر از ۱۰۰ هزار تومـان به دسـت مصرف کننده 
برسـند و کمتر از ۸۰ هزار تومان نصیب کشـاورز شـود، 
برنـج کاران متضـرر خواهند شـد. محمدباقـر ابراهیمی 
متذکـر شـد: دولـت می توانـد برنج هـای پرمحصولـی 
ماننـد نـدا، شـیرودی و فجـر را کـه بـرای حمایـت از 
کشـاورز خریـد تضمینـی می کنـد، خریـداری کنـد تـا 
هر زمـان دلالان قصد افزایـش قیمت برنج را داشـتند، 
بـه بـازار وارد شـوند تـا جلـوی رشـد بی رویـه قیمت ها 
را بگیرنـد. وی بـا انتقـاد از حضـور سـوداگران در بـازار 
برنـج تشـریح کـرد: افزایش قیمـت برنج سـودی برای 
کشـاورز به همراه نـدارد. دخـل و تصـرف واردکنندگان 
برنج در قیمت هـا زیاد اسـت. واردکنندگان برنـج که در 
عین حـال اقـدام بـه خرید برنـج ایرانـی هـم می کنند، 
قیمـت آن را بـالا برده انـد. چـون بـا گـران شـدن برنج 
ایرانـی، واردات برنج خارجـی با هدف پاییـن آمدن نرخ 
برنج ایرانـی افزایش پیـدا می کند. به عقیـده ابراهیمی، 
سـوداگران برنج کسـانی هسـتند کـه برنـج خارجی در 
انبارهـای خـود دپـو کرده انـد و بـا گـران شـدن برنـج 

ایرانی، مصرف کننـده را مجبـور به خرید برنـج خارجی 
می کننـد، در شـرایطی که برنـج خارجی هم بـا افزایش 

قیمـت روبه رو شـده اسـت.
• روی آوردن خانواده هـا بـه مصـرف برنـج 

وارداتی
امیر طالبـی، معـاون بازرگانی خارجی شـرکت بازرگانی 
دولتی ایـران با اعـلام اینکـه بخشـی از نیاز بـازار برنج 
کشـور از طریـق واردات انجام می شـود، دربـاره دلایل 
رشـد قیمـت برنـج در کشـور معتقـد اسـت: بخشـی از 
افزایـش قیمـت این محصـول در کشـور به دلیل رشـد 
هزینه هـای تولید اسـت. ضمـن اینکـه، طـی ماه های 
اخیـر افزایـش ۲۵ درصـدی قیمـت برنـج در مبـادی 

وارداتـی، بر رشـد قیمت ایـن محصول در داخل کشـور 
تأثیر گذاشـت. وی با اشـاره بـه اینکه شـرکت بازرگانی 
دولتی ایـران در راسـتای تنظیم بـازار برنج، ایـن کالا را 
از کشورهای هند، پاکسـتان و تایلند به کشـور وارد و در 

بـازار توزیـع می کند.
• بازار برنج در رکود است

محمـد مختاریانـی فعـال بخش کشـاورزی اسـت وی 
در تشـریح آخرین وضعیت بـازار برنج ایرانـی و خارجی 
گفـت: بـازار برنـج در رکـود اسـت و قیمت هـا نیـز در 
حداقل ممکن اسـت. زیرا امسـال در برنج ایرانی سـطح 
زیرکشـت خوبی داشـتیم، برداشـت خوبی انجام شـد و 
کیفیت هم مناسـب بود. سـال گذشـته با کمبـود ۳۰ تا 

۴۰ درصـدی برنج و همچنیـن ممنوعیـت واردات برنج 
خارجـی مواجـه بودیم کـه همه این مـوارد باعث شـده 
بـود قیمت ها ابتـدای فصـل بالا بـرود. این فعـال حوزه 
برنج گفـت: تـوان خریـد مربـوط به یـک بـازه خاصی 
نمی شـود در حالی کـه رکـود بـازار برنج چند ماه اسـت 
که اتفـاق افتـاده و علـت آن نیز ورود بـار جدید بـه بازار 
اسـت. در حقیقـت بار زیـاد شـده و برنج کشـت دوم نیز 
بـه زودی اضافه خواهد شـد. مختاریانـی در ادامه گفت: 
قیمـت برنـج درجه یـک ایرانـی در سـطح عرضـه باید 
کیلویـی ۱۲۵ هـزار تومـان باشـد. قیمـت برنـج درجه 
یـک خارجـی نیـز در سـطح عرضـه کمتـر از ۴۰ هزار 

تومان اسـت. 
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سـفیر ایران در روسـیه از سـفر قریـب الوقـوع هیات 
بزرگ تجاری روسیه متشـکل از شرکت های مختلف 
تولیـدی و تجـاری، اتاق هـای بازرگانـی و صنعـت 
جمهوری هـا و اسـتان های فدراسـیون روسـیه بـه 
منظور دیـدار بـا همتایـان ایرانی خـود به کشـورمان 

خبـر داد.
کاظـم جلالـی در گفت وگـو بـا خبرنـگار سیاسـت 
خارجی ایران افـزود: این هیـات که متشـکل از بیش 

از ۱۰۰ نفـر از فعـالان اقتصـادی روسـیه اسـت، بـه 
سرپرستی »سـرگئی کاتیرین«، رئیس اتاق بازرگانی 
و صنعت فدراسـیون روسیه به ایران سـفر خواهد کرد.

بـر اسـاس برنامـه ریزی هـای به عمـل آمـده، هیات 
تجـاری روسـیه در سـفر به ایـران عـلاوه بر دیـدار با 
»غلامحسین شافعی«، رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشـاورزی ایران و تعـدادی از مقامات دولتی 
کشـورمان در حوزه هـای مرتبط اقتصـادی و تجاری، 

در همایـش نشسـت های دوجانبـه بـا اتحادیه هـای 
مختلف صنعتی و تجاری ایران شـرکت خواهند کرد.

هیات اتاق بازرگانی روسـیه در سـفر به ایـران، علاوه 
بر تهـران، از اسـتان های اصفهان و گیلان نیـز بازدید 
خواهند داشـت تـا ضمن دیـدار بـا فعـالان اقتصادی 
اسـتان های گیـلان و اصفهـان، بـا ظرفیت هـای 
تجـاری مناطـق یادشـده و به ویـژه کریدور شـمال-

جنوب آشـنا شوند.

هیات بزرگ تجاری 
روسیه به زودی به 
ایران سفر می کند

سفیر ایران در روسیه؛

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

اجلاس جهانی تغییرات آب و هوایی 
در مصر برگزار شد:

بشریت در دوراهیِ 
همکاری یا نابودی

 حوریـه محزونیـه  اجـلاس جهانی 
تغییـرات آب و هوایـی در مصـر برگـزار 
شـد. قـرار اسـت ده هـا رهبـر، رئیـس 
جمهـور، نخسـت وزیر، مقـام بلنـد پایه 
کشـورهای مختلـف و شـخصیت های 
شـناخته شـده بین المللـی در اجـلاس 
کوپ ۲۷ در قاهره حاضر شـوند اما شـی 
جیـن پینـگ، رئیـس جمهـوری چیـن 
که کشـورش بزرگ تریـن تولیـد کننده 
گازهـای گلخانـه ای در جهان اسـت، در 

ایـن اجـلاس شـرکت نمی کنـد.
ولادیمیـر پوتیـن، رئیـس جمهـوری 
روسـیه، آنتونـی آلبانیـز، نخسـت وزیـر 
اسـترالیا و نارنـدرا مؤدی، نخسـت وزیر 
هنـد از دیگـر غائبـان اجـلاس تغییرات 

آب و هوایـی خواهنـد بـود.
جـو بایـدن، رئیس جمهـوی آمریـکا 
اواخـر ایـن هفتـه و پـس از برگـزاری 
انتخابات میـان دوره ای در این کشـور به 
اجلاس کـوپ ۲۷ می پیونـدد. همچنین 
پیش بینـی می شـود کـه لوئیـز ایناسـیو 
لـولا داسـیلوا، رئیـس جمهـوری برزیل 
کـه هفتـه گذشـته در انتخابـات برزیـل 
پیروز شـد در اجلاس کوپ ۲۷ شـرکت 
کند، بـا ایـن امیـد که پـس از شکسـت 
دادن ژایـر بولسـونارو، رئیـس جمهـور 
بدبیـن بـه آب و هـوا، از جنگل هـای 

آمـازون محافظـت کنـد.
»امانوئـل ماکـرون«، رئیـس جمهـور 
دیگـر  و  آمریـکا، چیـن  از  فرانسـه 
غیراروپایـی  ثروتمنـد  کشـورهای 
خواسـت تـا سـهم بیشـتری را بـرای 
کمـک بـه کشـورهای فقیرتـر بـرای 
مقابلـه با تأثیـرات تغییـرات آب و هوایی 

زنـد. بپردا

مصرف کننده نگران و تولید کننده حیران
برنج در پیچ و تاب قیمت و رکود قل می خورد:



 یلدا توکلی  هدف اصلی از اجرای طرح ملی مسکن، 
تولید ارزان مسکن و ارائه آن به متقاضیان با قیمت قابل 
قبول و منصفانه است و البته در این میان ۳۵۰ هزار نفر از 
ثبت نام کنندگان را مجردها تشکیل داده اند، افرادی که با 
شرط تأهل در زمان تحویل مسکن ثبت نام کرده و امید 
به خانه دار شدن دارند، امیدی که نزدیک به دو سال از 

آن گذشته است.
• تشویق به ازدواج و تشکیل خانواده

دولت سیزدهم بر اساس قانون جهش تولید و تأمین 
مسکن مصوب ۱۷ مرداد سال ۱۴۰۰ ساخت چهار 
میلیون واحد مسکونی طی چهار سال را در برنامه خود 
گنجاند و در نیمه آبان ماه سال گذشته توسط وزیر راه و 
شهرسازی از بررسی ثبت نام افراد مجرد در نهضت ملی 
مسکن بدون محدودیت سنی خبر رسید مبنی بر آنکه 
با شرط تأهل در زمان تحویل، متقاضیان می توانند در 
نهضت ملی مسکن )قانون جهش تولید( ثبت نام کنند. 
سرانجام ثبت نام مردان مجرد بالای ۲۳ سال از بیستم 
دی در ۱۶ استان کشور آغاز شد که ابتدا قرار بر بسته 
شدن سامانه در ۲۰ بهمن ماه بود، اما با توجه به تقاضای 
فراوان برای تمدید، بر اساس تصمیم اتخاذ شده از سوی 
وزارت راه و شهرسازی، ثبت نام مردهای مجرد تا چند 
ماه بعد نیز تمدید شد. متقاضیانی که برای ثبت نام باید 
سابقه سکونت پنج ساله در شهر مورد نظر خود را داشته 
باشند. از سوی دیگر فرم "ج" متقاضیان در هنگام ثبت نام 
باید سبز باشد و در هنگام عقد قرارداد باید تعهد محضری 
برای متأهل شدن بدهند. والبته در صورتی که متقاضیان 
مجرد در موعد تحویل واحدها متأهل نشده باشند، علاوه 
بر هزینه زمین و ساخت وساز، تمامی تخفیفات مربوط به 
پروانه ساختمانی، تسهیلات، مالیات و … برای آن ها 

حذف و واحد مسکونی به قیمت روز محاسبه و تحویل 
آن ها خواهد شد. البته در صورتی که فرد پس از تحویل 
واحد مسکونی از همسر خود جدا شود فرم »ج« هر دو 
زوج تا پنج سال پس از وقوع طلاق قرمز باقی خواهد ماند 
و در این مقطع زمانی که پنج سال پس از وقوع طلاق 
تعیین شده است، امکان استفاده از تسهیلات دولتی 

مسکن را نخواهد داشت.
• خانم ها نیز شامل این طرح شدند

البته خانم ها نیز شامل این طرح شدند و خانم های 
بالای ۳۵ سال و آقایان بالای ۴۵ سال توانستند نسبت 
به ثبت نام در طرح نهضت ملی مسکن اقدام کنند. ولی 
بانوان ۲۳ سال تا ۳۵ سال امکان ثبت نام نداشتند. چراکه 
این اقدام باهدف تشویق به ازدواج و تشکیل خانواده انجام 
شده است. البته اگر خانمی مجرد و سرپرست خانوار 
باشد )یعنی قبلًا ازدواج کرده و سرپرست فرزند باشد( 
می توانست در این طرح ثبت نام کند. در مجموع اگر مرد 

یا زنی مجرد اما سرپرست خانوار باشد، می توانست در این 
طرح شرکت کند؛ به این معنی که قبلًا ازدواج داشته و 
اکنون با فرزندان خود زندگی می کند. برای قانون گذار، 
متأهل یا سرپرست خانوار بودن ملاک است. قانون برای 
سرپرستان خانواده، محدودیت سنی نگذاشت چراکه این 
افراد سرپرست خانوار تعریف می شوند. با این حال افراد 
متأهل، زنان خودسرپرست، زنان مطلقه و نخبگان علمی 
با معرفی بنیاد نخبگان و بیماران خاص با معرفی از وزارت 

بهداشت نیاز به ارائه شرط تأهل نداشتند. در مجموع 
تعداد بسیاری چشم به راه خانه دار شدن هستند.

• جهش تولید مسکن خوب نیست
 منصور آرامی عضو کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی است وی با تاکید بر اینکه ارزیابی مجلس از روند 
اجرای قانون جهش تولید مسکن با گذشت نزدیک به دو 
سال از تصویب آن خوب نیست درباره روند اجرای قانون 
جهش تولید مسکن، بیان کرد: تاکنون جلسات متعددی 
با حضور وزیر راه و شهرسازی چه در داخل وزارتخانه و 
چه در کمیسیون عمران در خصوص مسکن برگزار شده 
و برداشت ما این است که روند اجرای قانون جهش تولید 
مسکن شرایط خوبی ندارد. دولت مدعی است که روند 
ساخت مسکن در حال طی شدن است و طبق قانون 

سالی یک میلیون واحد مسکونی را تحویل خواهد داد.
• مجلس در قانون مصوب خود ضرب الاجل 

معینی تعیین کرد
نماینده مردم، در ادامه با بیان اینکه ارزیابی های مجلس 
از تصویب قانون جهش تولید مسکن روند مناسبی را در 
حوزه اجرایی نشان نمی دهد و هنوز پروژه ای افتتاح نشده 
است، اظهار کرد: بحث ساخت مسکن یک موضوع است 
و بحث فراهم کردن امکانات زیرساختی و زیربنایی 
در مناطقی که شهرک سازی نیز صورت گرفته است، 
مسئله دیگری است. این عضو کمیسیون عمران مجلس 
گفت: امیدوار هستیم دولت با یک جهش در حوزه ساخت 
مسکن گام بردارد. آرامی تصریح کرد: مجلس در قانون 
مصوب خود ضرب الاجل معینی تعیین کرده است تا 
سالانه یک میلیون واحد مسکونی ساخته شود که اگر 
دولت نتواند به وعده خود در ساخت مسکن عمل کند 

مجلس از ابزار نظارتی خود استفاده خواهد کرد.
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ساموئل گلدوین فیلمز، از جمعه ۱۱ نوامبر جدیدترین اثر خود با عنوان اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

»مانیفست وست« را با بازی مایلو گیبسون پسر مل گیبسون به روی پرده 
سینماها می برد.

»مانیفست وست« )Manifest West( روایت خانواده ای است که برای شروع 
یک زندگی جدید کاملًا خارج از جامعه مدرن، به وحشی رام نشده آمریکای 
شمالی نقل مکان می کنند. این ها نمی خواهند بر اساس قوانین دیگران بازی 
کنند. در این داستان که از نگاه دختری ۱۰ ساله روایت می شود، خانواده به 
دنبال یک زندگی عادی و فرار از فشارهای جامعه مدرن است اما از کنترل 

خارج می شود.
در این فیلم که توسط جو دیچ و لویی گیبسون نوشته و کارگردانی شده، آنت 
 Annet Mahendru,( ماهندرو، لکسی کولکر، تیم هایدکر و مایکل کادلیتز

Lexy Kolker, Tim Heidecker, Michael Cudlitz( در کنار مایلو ایفای 
نقش می کنند.

مایلو گیبسون درباره نقش خود در »مانیفست وست« می گوید: می خواستم 
مردم داستانی ببینند که بدانند در سختی ها و فشارهای زندگی تنها نیستند و 
تنها کاری که باید کرد کمک خواستن است که گاهی اوقات سخت ترین برای 
آنهاست. مایلو گیبسون برای نقش هایش در ستیغ هک سا )۲۰۱۶(، سرزمین 
گانگستر )۲۰۱۷( همه مردان شیطان )۲۰۱۸(، شکست و خروج )۲۰۱۸(، 

پاسگاه )۲۰۲۰( و زیر چراغ های استادیوم )۲۰۲۱( شناخته می شود.
مایلو در استرالیا به دنیا آمد و در ملیبو کالیفرنیا بزرگ شد. او پیش از شروع حرفه 
بازیگری به عنوان یک برقکار کار می کرد که نخستین نقش سینمایی خود را 

در فیلم پدرش مل گیسون با نام »ستیغ هک سا« ایفا کرد.

نمایی از تلاش دختر ۱۰ ساله برای فرار از فشار جامعه

 حسین محزونیه  غلبه بر 
اضطراب گاهی اوقات می تواند 
هنگام  باشد.  دشوار  کاری 
مضطرب بودن، کنترل خود 
را از دست می دهیم. بدنمان 
شروع می کند به لرزیدن، عرق 
آشفته می شویم.  و  می کنیم 
می تواند  احساس  این  علت 
چیزهای زیادی باشد، اما بیشتر 
اوقات به دلیل تمرکز ایجاد 
می شود. گاهی ممکن است به 
دلیل عادت هایمان ایجاد شود، 
اما در هر صورت امری ذهنی 
است. بیایید بررسی کنیم که 
چرا مضطرب بودن می تواند 
باعث عملکرد ضعیف ما شود و 
چرا اضطراب چیز خوبی است؟ 
همچنین چند نکته برای غلبه 

بر اضطراب عنوان می کنیم.

منبع:
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 غلبه بر اضطراب!
آیا ممکن؟

آنچهبشرامروزرارهانمیکند!

فراز و نشیب های یک نهضت که ملی بود؛

حرکت به سمت متاهل شدن مجردها!

 آزاده سلیمان نژاد  مدیر منطقه یک 
شهرداری اصفهان با اعلام اینکه بخشی 
از بافت فرسوده و تاریخی شهر اصفهان 
در منطقه یک قرار دارد، گفت: بالغ بر ۲۳۰ 
هکتار از بافت منطقه یک فرسوده و ۱۱۹ 
هکتار بافت تاریخی است، میثم بکتاشیان در 
گپ وگفت صمیمانه با اهالی رسانه همچنین 
گفت: محلات قدیمی مهمی از جمله محله 
جامی، خرم، جوزدان و لنبان در این منطقه 
قرار دارند که حدود ۸۱۰ هکتار وسعت دارد، 
به گفته وی منطقه یک از شمال به خیابان 
فروغی، از جنوب به خیابان مطهری و از 
شرق به خیابان چهارباغ و از سمت غرب به 

اتوبان خرازی منتهی می شود.
• بودجـه امسـال منطقه یـک ۲۶۸ 

میلیارد تومان اسـت
ایـن مدیـر شـهرداری در مـورد بودجـه 
شـهرداری گفـت: بودجـه امسـال منطقـه 
یـک ۲۶۸ میلیـارد تومـان اسـت کـه ۱۴۰ 
میلیـارد تومـان آن بـه امـور عمرانـی، ۲۰ 
میلیـارد تومـان مربـوط بـه اقدامـات محله 
محـور و مابقـی بـه امـور جـاری اختصاص 
دارد. وی افـزود: برای احداث سـه ایسـتگاه 
متـرو در منطقـه یـک حـدود ۴۰ میلیـارد 
تومـان هزینـه و حـدود ۷۰ میلیـارد تومـان 
دیگـر نیز برای آزادسـازیها پیشـبینی شـده 

اسـت.
بکتاشـیان در ادامـه گفـت: امیدواریـم 
آزادسـازی فـاز یـک و دو قطـار شـهری در 
منطقه یک تـا آخر آبانماه امسـال بـه اتمام 
برسـد و از بهمنمـاه مرحلـه بعـدی پـروژه 

آغـاز شـود.
• جـدی شـدن رویکـرد محلـه 
محـوری در ایـن دوره مدیریـت 

ی شـهر
مدیـر منطقـه شـهرداری یـک بـا اشـاره 
بـه رویکـرد محلـه محـوری در ایـن دوره 
مدیریـت شـهری گفـت: طـرح توسـعه 
محلههای جامـی و جـوزدان در زمینههای 
زیسـت محیطـی، زیباسـازی، پروژه هـای 
محـرک توسـعه و اقتصـاد محلـی، اجـرای 
آسـفالت، آزادسـازی گلـوگاه و ایجـاد 
دسترسـی در دسـتور کار ویـژه شـهرداری 

قـرار گرفتـه اسـت.

وی افـزود: از ابتـدای امسـال تـا کنـون در 
خیابـان جامـی چندیـن آزادسـازی انجـام 
شـده و پـروژه توسـعه محلـی ایـن محله تا 

دومـاه آینـده تکمیـل می شـود.
• منطقه یـک دارای ۸ بیمارسـتان، 
۳ مرکـز درمانـی، ۱۵ هتـل و ۲۳ 

مهمانپذیـر اسـت

میثم بکتاشـیان بـا بیـان اینکه ایـن منطقه 
دارای ۸ بیمارسـتان، ۳ مرکـز درمانـی، ۱۵ 
هتـل و ۲۳ مهمانپذیـر اسـت، بیـان کـرد: 
جمعیـت منطقه یک شـهرداری اصفهان در 
شـب ۱۰۰ هزار و در روز با احتساب سفرها، 

حـدود ۴۰۰ هزارنفر اسـت.
مدیـر منطقه یـک شـهرداری بـا اشـاره به 
رتبه سـوم سـفر شـهری در اصفهـان ادامه 
داد: منطقـه یـک مقاصـد سـفر زیـادی در 
حـوزه گردشـگری تاریخـی، گردشـگری 

سـلامت، گردشـگری مذهبـی و ... دارد 
و رتبـه سـوم سـفر شـهری را بـه خـود 

اختصـاص داده اسـت.
• یکـی از اولویتهـای منطقـه یـک 
احیای بافت تاریخی و گردشـگری 

است
وی ضمـن اعـلام ایـن مطلـب کـه یکـی 
از اولویتهـای منطقـه یـک احیـای بافـت 
تاریخی و گردشـگری اسـت، گفت: اجرای 
پـروژه سـنگفرش گذرهـای منتهـی بـه 
چهارباغ، روشـنایی گـذر جهانآرا، نوسـازی 
و بهسـازی گـذر کوالالامپـور، نوسـازی 
گـذر عالمـآرا، نوسـازی گـذر عباسـآباد و 
پیرایـش خیابـان طالقانـی از برنامه هـای 
مدیریـت منطقه یـک شـهرداری اصفهان 
می باشـد. وی با اشـاره به احداث ساختمان 
تئاتر شـهر در چهاربـاغ اصفهـان گفت: ۵۰ 
میلیـارد تومان اعتبـار برای ایـن کار در نظر 

گرفتـه شـده اسـت.
بکتاشـیان افزود: احداث ادامـه خیابان زاهد 
حدفاصل خیابانهای مسـجد سـید و فروغی 
بـه طـول هـزار متـر از دیگـر پروژههـای 
مهـم منطقه یک اسـت کـه بـه زودی آغاز 

می شـود.
70 درصـد پـروژه  انجـام   4  •
عمرانـی خـط بـی آر. تـی خیابـان 

سـید مسـجد 
میثـم بکتاشـیان در خصـوص خـط بـی آر 
تی نیـز گفـت: پـروژه عمرانـی خط بـی آر. 
تی خیابان مسجد سـید ۷۰ درصد آن انجام 
شـده و مابقـی آن نیز تـا آخر آبانماه امسـال 

تکمیل خواهدشـد.
مدیـر منطقه یـک شـهرداری اصفهـان در 
خصـوص سـاختمانهای ناایمـن در منطقه 
یـک گفـت: سـاختمان های ناایمـن در 
مناطـق یـک و سـه شـهرداری اصفهـان 
براسـاس دسـتور اداره راه و شهرسـازی 
و ابلاغیـه وزارت کشـور شناسـایی و بـه 

شـهرداری معرفـی شـدند.
بـه گفتـه میثـم بکتاشـیان دربـاره تعدادی 
از ایـن سـاختمانها ماننـد پاسـاژهای گـذر 
چهاربـاغ عباسـی بـا دادسـتانی مکاتبـه و 
نامهنگاریهـای قانونـی انجـام و در حـال 

پیگیـری اسـت.

مدیرمنطقهیکشهرداریاصفهاناعلامکرد:

وجود ۱۱۹ هکتار بافت تاریخی در منطقه یک اصفهان

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

قائم مقام مدیرمسئول: محمد حسین محزونیه
دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا

 تلفن:031-32274500    
روابط عمومی:تلفن: 32274754-031  فاکس: 32274514ـ 031 

سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  
فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031

 چاپ: صمیم
امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

امتیاز: 38/5

مدیر  بکتاشیان  میثم 
شهرداری  یک  منطقه 
یک  منطقه  جمعیت   :
در  اصفهان  شهرداری 
روز  در  و  هزار  شب ۱00 
با احتساب سفرها، حدود 

400 هزارنفر است
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